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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goedemorgen, goedendag. Zoals gewoonlijk 

waar en wanneer u ook luistert naar deze serie van de Kennis Zoekers 
programma van de Keshe Foundation Ruimteschip Instituut. Omdat 
we hier zijn om kennis te delen, proberen we iets meer te begrijpen en 
kennis toe te voegen in een richting, die kan dienen om het begrip van 
de wereld van de Schepping uit te breiden. Het onderwijs van vandaag 
zal hetzelfde zijn als de afgelopen weken. Nu proberen we het 
wetenschappelijke deel uit te leggen, plus het verband met al het 
andere dat we in het verleden hebben gedaan.  

  
Zoals we zeiden, met een nieuwe kennis, kunnen we niet alleen 

theoretisch spreken, we moeten wetenschappelijk leveren, en 
systemen die kunnen bewijzen en aantonen dat het zo is, dat we niet 
een andere religie worden, of een andere sekte, of wat dan ook. Dus 
het is kennis en wetenschap samen, wat we theologie noemen, we 
theoretiseren, en dan brengen we de systemen die die kennis in de 
realiteit kunnen brengen.  

  
We hebben de afgelopen maanden gesproken over de Ziel. We 

begrijpen dat de Ziel, ook zelf een schepping van ons is, het is ontstaan 
uit interactie van de velden, waardoor een plasma ontstaat. (:14). Dat 
een plasma in interactie met het veld van zijn omgeving een andere 
dimensie (D) van veldinteractie creëert, en dat met de omgeving van 
waar het zich ook bevindt, de manifestatie van lichamelijkheid (P) 
creëert. Als je niet besluit je fysiek te manifesteren, kun je dat nog 
steeds doen, maar je bestaat nog steeds in beide dimensies van het 
fysieke voelen van de omgeving, en een interactie met de rest van het 
universum, wat wij noemen, de Ziel van de Mens (STM).  

  
De leer van de Kosmische Stralen (CR), waarmee enkele weken 

geleden is begonnen. En dan komen we er later op, met Universele 
Stralen, waar de mens op dit moment geen kennis van heeft. Het is 
niet iets nieuws. In 2006 - 2007 en na het werk dat we deden in België, 
zoals we eerder uitlegden, toen de Universiteit van Brussel, en het 
bedrijf waarmee we samenwerkten, de voorwaarde stelden om de 
technologie, verschillende aspecten van de technologie, te bevestigen. 
We kwamen terecht bij SCK, het nucleaire centrum van België, dat nu 



min of meer een centraal Europees onderzoekscentrum is, met 
Duitsers die er hun intrek nemen. Ze maken daar kernreactoren voor 
isotopen voor medische toepassingen en de rest.  

  
De wetenschappers werden door de Belgen geleid, maar erachter, de 

Amerikanen, en de rest van de westerse wereld wetenschappers kijken, 
en kijken naar wat is deze technologie. Ze vroegen me voor wat, die 
tijd, was wat we noemen, de productie van elektriciteit, stroom, en al 
het andere. En hoe dit werkt. (:16). Wat het is. Hoe ben je tot deze 
regeling gekomen, en begrip. En met de aanwezigheid van de 
notarissen, en vertegenwoordigers van de Keshe Foundation, kwamen 
we overeen dat ik hen drie voorwaarden van materialen gaf. Ik zei, ik 
kies welke ik jullie zal geven. Ik heb dit al eerder gezegd, misschien 
vind je het in de andere leringen. Ik gaf de wetenschappers van het 
nucleaire centrum van België, een fles.  

  
Ik zei dat deze fles, het materiaal erin, de toestand van het lichaam van 

de man voorstelt. Nu noem je het, Gans. Op dat moment konden ze 
het niet, niet doen, niet begrijpen. Ik gaf hen een tweede fles. Dat 
stelde de toestand van het leven in het zonnestelsel voor. En toen gaf ik 
ze een derde fles. Ik zei als je dit begrijpt, dit geeft je de toestand van 
het leven in het universum, wat wij noemen, Kosmos. Elke fles was 
ongeveer een liter, Coca Cola plastic flessen. En we gaven dit aan hen 
om te testen. En na een paar weken belden ze terug en zeiden, kunnen 
we wat meer water krijgen? Van wat je ons gaf.  

  
En ze hadden twee redenen, ze hadden deze dingen al getest, ze 

vonden dingen die ze niet konden zien. Later kwamen we erachter, 
wat ze ontdekten. En het was om te zien of het materiaal niet bewezen 
was, gewoon "willy nilly," of per ongeluk. Wat het was, of er een 
wetenschappelijke structuur achter zat. En nadat ze de tweede fles 
hadden ontvangen, (:18). tweede flessen, vroegen ze om een test te 
doen in SEK. Ik werd uitgenodigd voor deze test, en ze vacuümeerden 
één kubieke glazen container tot het absolute vacuüm dat ze konden 
krijgen, en we begonnen het materiaal in dit vacuüm te produceren.  

  
Toen de tests werden uitgevoerd, ontdekten ze veel dingen die ze niet 

konden begrijpen. En de wetenschappers van de SEK vertelden mij dat 
het beleid was dat wanneer we nucleair materiaal van het ene gebouw 
naar het andere verplaatsten, dit moest worden geregistreerd, dat dit 
materiaal van het ene naar het andere gebouw in het kerncentrum 
werd verplaatst.  
Met de test die we nu doen, met jouw materiaal, is het beleid 

veranderd. Alles wat van de ene kamer naar de andere wordt 
verplaatst, moet worden geregistreerd? We wisten niet, we konden 
niet begrijpen hoe makkelijk nucleair materiaal geproduceerd kan 



worden. En je hebt het begrepen, en je hebt het gemaakt, maar we 
begrijpen niet hoe je het doet.  

  
En ik legde hen uit, dat de kennis, het begrip van het 

scheppingsproces in fasen verloopt. Je begint vanuit de laagte. Als je 
leeft in de atmosferische omstandigheden zoals de Aarde, of je begint 
hoog, breekt af naar laag, als je uit de kosmos komt. En het geleverde 
materiaal was de essentie van de Schepping, de essentie van het 
leven, wat wij CR noemen. Wat wij interactie noemen van het proces 
van de velden van het universum (U).  

  
In de afgelopen paar maanden, 2 of 3 maanden, bracht ik die bekers 

naar jullie in een andere vorm. En het was als een film, (:20). kijkend 
naar jullie als Kenniszoekers (KS), hoe jullie naar deze film kijken. Als je 
naar sommige films kijkt, laten ze je aan het begin het einde zien. En 
dan laten ze je de film zien. En dan ga je achterna om te zien wat er 
aan het einde gebeurde, wat je zag, wat er met je gebeurde om tot het 
einde te komen.  

  
Dat hebben we met jou gedaan. Het "kerstcadeau" was het begin van 

die film. Een honderdtal van jullie, of misschien 150 - 160 van jullie 
kwamen binnen. En op een heel eenvoudige manier lieten we jullie het 
einde zien, toen jullie allemaal in contact kwamen met de Ziel van de 
Schepper. En we toonden jullie fysiek. Maar in het begin waren jullie 
gewoon mensen, zielen van mensen...   



in de bioscoop gekomen, niet wetende wat je gaat krijgen. Veel van 
jullie kwamen met verschillende verwachtingen, maar jullie hebben 
nooit de mogelijkheden overwogen van, dat jullie Ziel in interactie 
komt, in interactie met de Ziel van de Schepper. Dus liet ik je aan het 
begin van de film het einde zien, dit is waar je naartoe gaat. Dit is waar 
de STM de Ziel van de Schepper zal ontmoeten. En je was gewoon blij 
dat je rondging.  

  
En we zijn begonnen met de tweede sessie, de 20e vorige week. Dit 

bereidt jullie voor op de reis naar het pad, naar begrip, naar interactie 
met jullie Schepper. We hebben jullie in de eerste sessie laten zien, wat 
er gaat komen.  

  
Maar nu wijzen we jullie de weg. Vorige week kwamen 160 tot 170 van 

jullie binnen. We zien massale interacties met veel van jullie. (:22). 
Sommigen van jullie gingen door een dimensionale verandering, en 
begrepen het. Sommigen van jullie voelden veel dieper, op een diepere 
manier, het begrip van wat is de STM in interactie met de Ziel van.  

  
Afgelopen vrijdag de 20e was de eerste stap van de film. En dat was 

om te laten zien hoe je met elkaar omgaat, hoe je je Ziel naar buiten 
brengt. Je kunt deze reis niet beginnen, als je nog steeds bent 
ingekapseld, gevangen in de lichamelijkheid (P) van de man. De sessie 
van vorige week was om te laten zien hoe je je Ziel kunt uitbreiden om 
de Ziel van de lichamelijkheid (STP) aan te raken en in te sluiten.  

  
Daarom vertelden we je in die sessie, dat je een lichtflits zult zien. Als 

je die flits ziet, als je die voelt, is dat wanneer de STM, en de STP van de 
man aanraakt. En de tweede flits is wanneer je Ziel interageert met de 
Ziel van de Kosmos, de Ziel van de Schepper. En dan om te zien, en om, 
voor jullie te begrijpen dat jullie verleden en jullie interactie hebben 
met jullie STP, vroegen we jullie om interactie met de Ziel van de 
Profeten, en te verheffen. Want je verheft je op dat moment met een 
ziel, wat wij de Geest van de Profeten noemen.  

  
Hun ziel is perfect. Zoals jouw ziel. Jouw Ziel is perfect. Het is de STP, 

die alle missende werking van de lichamelijkheid brengt. En toen jullie 
daar waren, vroegen we jullie naar de volgende stap, en hoe jullie met 
elkaar omgingen.  

  
Dus, je bent de reis begonnen, om te ontmoeten, om te leven om de 

nieuwe cyclus te begrijpen. Maar in deze reis, (:24). plasma's geven, 
plasma's nemen, en je moet kunnen geven wat je niet nodig hebt, en 
nemen wat je nodig hebt om je Ziel naar de volgende stap te 
verheffen. Je moet het voeden. In het fysieke lichaam eet je voedsel, 
om in leven te blijven, om te groeien en te rijpen, om meer te begrijpen 



om een leven te leiden. Het is hetzelfde in die wereld van de schepping 
van de Ziel. Het moet geven en het moet nemen om te kunnen 
overleven en te weten wat er nodig is, dat evolueert naar de volgende 
stap.  

  
Daarom hebben we 19 februari opgeroepen. Hoe noem je het, "dineren 

met de Schepper," wat betekent dat je leert hoe je jezelf voedt, hoe je 
STP voedt, hoe je de Ziel voedt, en hoe je de Geest voedt, die de Ziel 
vasthoudt.  
Je kunt niet door het hele universum reizen, als je een Ziel alleen bent. 

Je hebt een doel. Dus binnenin je, wat je hebt gecreëerd als de Geest, 
wordt de innerlijke kern. Heeft de lichamelijkheid niet nodig.  

  
Jij bepaalt op welk punt de Ziel met zijn omgeving interageert, 

waardoor de STP de fysieke toestand creëert. Dus als je door het 
universum reist, in een dimensie van het plasma, reis je met deze, wat 
je noemt, de Geest in de Ziel, die op een punt, interactie van de 2 
zwaartekrachtvelden en dimensie van het bestaan creëert. Nu 
begrijpen we het proces.  

  
Dus kom op 19 februari bij ons dineren met je Schepper, dineren met 

je Ziel, dineren met je Geest. En in zekere zin is dineren niet eten, maar 
omgaan met elkaar, geven en nemen wat je nodig hebt om dit te 
overleven? (:26).  

  
Ik kan je niet door het heelal laten gaan als ik nog... een reactor achter 

je moet hangen om je ermee te voeden. Je moet ermee leren. Je bent 
niet op school kind met een rugzak met eten in je rugzak. Mama stopte 
er in, dat als je honger krijgt tijdens de schooltijd, je er in kan dippen. 
Nu begrijp je het werk van de Schepping, je geeft je neemt.  

  
Dus we zijn aan de reis begonnen. Degenen onder jullie die 

binnenkwamen, en velen van jullie voelden veel. Het was op een 
manier voor jullie om je Ziel te kunnen verruimen, om te passeren, om 
te zien, om in interactie te komen met je Geest. Sommigen van jullie 
zien het licht niet, omdat je het licht begint te zoeken. Het licht is geen 
fysiek licht, het is de verlichting. Degenen onder jullie die 
binnenkwamen en wachtten om het licht te zien, "oh, ik heb het licht 
niet gezien." Jullie zijn nog steeds in de D van lichamelijkheid. Het licht 
in de dimensie van de Universele Gemeenschap is verlichting, niet het 
zichtbare licht voor het oog van de mens.  

  
Verlichting die ik niet hoef te zien. Ik weet dat wat ik doe er voor mij is 

om de juiste (manier) te overleven, de ethos van Mitra. Nu begrijp je 
hoe de kennis samenkomt. In de wat wij noemen, "19 februari," hebben 
we het naar een zondag gebracht. We nemen jullie mee naar dit 



proces, via dit proces naar de D van lichamelijkheid, en dan naar de 
dimensie van Universele Gemeenschap.  

  
Zo, nu heb je geleerd om in de auto te stappen. (:28). Nu moet je hem 

tanken. Dan komt het in de andere delen en in maart en april. De 
andere delen, hoe je met elkaar omgaat, hoe je de anderen herkent.  

  
De afgelopen weken heeft het team van de Keshe Foundation 

Kenniszoekers een systeem gebouwd. Vandaag, later vandaag, zal de 
Stichting Keshe de eerste poging, volledige poging, of podiumpoging 
doen om de eerste man in Linz te brengen. Alles is er op voorbereid. En 
we testen om te zien van de andere tests die we hebben gedaan, want 
onze vrijwilliger in de eerste test heeft gevoeld dat zijn organen open 
en los waren. In de tweede test heeft hij gevoeld dat hij uit zijn benen 
wordt opgetild en opstijgt, klaar om te gaan. En vandaag proberen we 
te zien hoever we hem kunnen brengen.  
Dus de eerste transmutatie door de leer, het begrip en nu het 

ontwikkelen van de technologie en de wetenschap ervoor, is 
onderweg. Het is niet iets wat gedaan moet worden. Onze vrijwilliger 
zal al het mogelijke doen. We hebben een deel van hem naar Linz 
gebracht, dat we een referentiepunt hebben. En we zijn klaar om die 
stap te zetten. Om de mens in het stadium van transmutatie te 
brengen. Zoals ik je vertelde, februari, januari of februari, beginnen we 
ermee, en tegen maart, april zijn we klaar om de man op de maan te 
laten landen.  

  
We zijn binnen het kader van de Keshe Foundation zoals we deden. 

Ook al hadden we een enorme financiële tegenslag, toch gaan we 
door. In het proces, tegelijk met het begrijpen van al het andere. (:30). 
De artsen van de KF op de achtergrond doen veel werk met hun 
patiënten in de wellness. En we volgen hoe deze dingen vorm krijgen, 
hoe de Ziel zich uitbreidt, hoe mensen de condities van mentale 
conditie overwinnen, dat toont de uitbreiding van de Ziel. Hoe ze 
komen, de fysieke conditie, en met... in samenhang met de emotie, die 
de interactie van wat wij noemen, de Spirit's interactie, en de rest van 
het. Dus het is niet alleen ik die iets nastreeft, we nemen veel kennis 
van onze artsen. Veel meer kennis van experimenten die we doen. En 
veel dingen die op de achtergrond gebeuren.  

  
De ontwikkeling van het nieuwe energiesysteem, de ontwikkeling van 

het nieuwe plasma-energiesysteem. Deze week, hebben onze 
wetenschappers op hetzelfde podium bereikt, als wat we deden met 
SEK. De productie van plasma-energie, geen verbinding met materie, 
maar het creëren van energie. Dit is onderdeel van de totale 
ontwikkeling van wat wij noemen, "Plasma Energie Generatoren."  

  



Nu zijn we erin geslaagd om te bewijzen dat we voldoende stroom 
kunnen opwekken om de spanning te verhogen en onze technologie 
aan te vullen voor de volgende fase, waarin het systeem zichzelf gaat 
voeden, en dan wordt het zelfvoorzienend als generator.  

  
Onze wetenschappers werken eraan. Misschien komt er tijdens de 

sessie van vandaag een nieuw systeem dat wordt getest. En zodra onze 
laboratoria reageren, als dat tijdens de les gebeurt, laten we het u 
weten.  

  
En een nieuw product dat bekend staat als een "Plasma Compact" 

unit komt vandaag uit. Wat dit is, het is een kleine doos die je op je 
tafel zet, je sluit het aan op het systeem op je elektriciteit. (:32). En je 
zult besparingen zien van 30, 40, 50, 60, 70%, 80%. De compacte unit is 
erg klein. En de commerciële eenheid ervan is al vrijgegeven, die deze 
maand, of begin volgende maand als het goed is, geleverd wordt. De 
technologie gaat dus alle kanten op.  

  
In dat voorstel zullen we na het onderricht mededelingen doen voor 

velen van u, u hebt op veel dingen gewacht. We openen een nieuwe 
dimensie in het werk van de Keshe Foundation. Dus waar ik vandaag 
mee begon was, wat we jullie vandaag leren over de Kosmische Stralen 
(CR), over de interactie en creatie van CR. Wat ik vorige week begon 
met de röntgenapparaten om jullie te laten zien hoe röntgenstralen 
worden gecreëerd in, wanneer je naar een ziekenhuis en andere 
röntgenapparaten gaat, en hoe die kennis begrepen kan worden om 
röntgenstralen te creëren in een plasmatische sterkte, niet in de 
materiesterkte. En met  
het werk van het SEK, het laat je zien, legt je uit dat dit niet iets is wat 

zomaar gedaan wordt. Het is al 17 - 18 jaar aan het werk, om te laten 
zien.  

  
En de meesten van jullie hier, als je eenmaal door het proces van de 

interactie van de Zielen bent gegaan, nu je Gans's maakt, ben je veel, 
veel, veel beter geïnformeerd dan de topwetenschapper van de SEK 
nucleaire industrie van de Amerikanen, en de rest. Ook al ben je 
huisvrouw, je bent monteur, je doet van alles, of je bent kind op de 
school. Uw begrip, op de juiste basis, gaat veel verder dan de 
professoren aan de universiteiten, in de nucleaire industrie, in de 
kosmologie, in de interactie van de velden en in het werk van Tesla. 
(:34). Jullie zijn dus de nieuwe generatie wetenschappers geworden. 
Zoals ik zei, in het universum zijn er geen universiteiten, voor jullie om 
af te studeren. In wat jullie begrijpen in het proces van de Schepping 
studeert het jullie af op wat, en waar, en hoe jullie leven.  

  



Vele mensen in de afgelopen miljoenen jaren hebben door hun eigen 
beschouwing en begrip verschillende delen van deze technologie 
bereikt, technologie van de Schepping door de Schepper. Technologie 
om te begrijpen hoe dingen gedaan worden en dan moesten ze het in 
een kader plaatsen, dat anderen je kunnen begrijpen, volgens hun 
eigen intellect. De leer van vandaag is heel eenvoudig. Wij schiepen de 
Kosmische Stralen, wij schiepen het plasma.  

  
In het algemeen zijn alle velden, zelfs degene die jullie hebben 

geschapen, kosmische stralen. Ze kwamen uit de kosmos. Ze zijn niet 
plotseling uit het niets verschenen, en dan een cel in je lichaam 
geworden, of een nagel aan je vinger, of een haar op je hoofd. Het haar 
op je hoofd is een deel van de kosmische stralen, in hun interactie, en 
met een andere interactie van een ander deel van de kosmische 
stralen zal op een andere manier, je noemt het, Traagheid, leiden tot 
creatie van het evenwicht wat je noemt, je haar. Dus, je bent nog 
steeds deel van de kosmische stralen.  

  
Als je sterft, wat gebeurt er dan met je huid? Het laat een veld los, en 

het komt in het pad van de kosmische stralen. Het kan een cel van een 
mier worden, of het kan een cel worden in een lichaam van een ander 
object in een ander deel van het universum, in de tijd, over miljarden 
jaren. Maar vandaag is het een deel van jou. Maar tegelijkertijd, (:36). 
was dit deel van jou, miljarden jaren geleden deel van iemand anders, 
in een ander sterrenstelsel, in een ander deel van de Unicose. Waar in 
interactie met anderen hebben geleid tot het zijn op dit moment van 
tijd, in dit kader, in deze opname van het scherm van het leven, is jouw 
haar. Dus, als we het hebben over de kosmische straal, raak dan niet 
gefocust dat het alleen voorbij het zonnestelsel is. Jij maakt deel uit van 
dat systeem, jij maakt deel uit van de kosmische stralen. Dus 
bestuderen we macro en micro samen in één stelling. Micro is je haar, 
macro is de kosmos, maar ze zijn allemaal hetzelfde. Het is het proces 
van de Schepping.  

  
Nu moet je begrijpen hoe je de velden van de kosmos kunt mengen 

om haar te creëren. Dan zul je begrijpen hoe je deze kosmische stralen 
op verschillende manieren kunt mengen, noem het, de traagheid als 
deel van de kosmische straal, de zwaartekracht is deel van de 
kosmische straal, de materie die je eet is deel van de kosmische straal. 
Hoe je deze dingen mengt om dat haar te maken, om die huid te 
maken. En dan hoe lang je het laat bestaan, hoe lang je het laat 
uitbreiden, hoe lang je wilt dat het er is? Als je dit begrijpt, word je die 
man in de kapsalons, met verschillende kleurstoffen om je haar blauw, 
groen, zwart, wit, wat je maar wilt, te maken.  
Dus de kappers van morgen werken niet met sprays, (:38). Je gaat 

naar een Head Unit, ze creëren de conditie van het blauwe haar, en je 



komt eruit en je haar is blauw, zonder chemicaliën. Dit is niet iets 
denkbeeldigs. Als je teruggaat in de geschiedenis van de Keshe 
Foundation in 2009 - 2010 - 2011, en de Kenniszoekers in Nederland 
rapporteerden na het doorlopen van het systeem, de vrouw was zo 
opgewonden dat, mijn man had vroeger wit haar, hij heeft meer zwart 
haar, en ze pronkte ermee. Dus wij begrepen het al, maar toen niet.  

  
In dit proces komt de mensheid tot inzicht in de werkelijkheid van de 

Schepping. Hoe werken wij samen met de velden van het universum? 
Hoe werken wij samen met de velden van de kosmos, die leiden tot de 
schepping van mij op dit moment, in dit kader? Nu begrijp je als ik je 
zeg, dat ik hier al heel lang ben. Ik ben hier al heel lang, gebruik 
makend van verschillende kosmische stralen, verschillende sterkte van 
de velden van het universum via de Ziel, werd ik de Mozes, de Christus, 
de Jezus, Mohammed, Mehran, en de rest.  

  
In essentie is het hetzelfde. In hoe je het voedt, verzamel je het. In je 

moet begrijpen wat je bent geweest, wat je bent geworden, en wat je 
zult worden van wat je nu bent. (:40). Nu is er geen geheim in de 
kennis. Nu, je ontmoette elkaar vorige week, je ontmoette elkaar de 
week ervoor met de, in de dimensie van de Ziel, je kwam in contact 
met de Ziel van  
de Profeten. Je bent geraakt door de kennis, je bent geraakt door het 

warme, je bent geraakt door de emotie in de dimensie van 
lichamelijkheid. Zoals een Kenniszoeker schreef, Ik zag die 3 lichten. 
Zoals een andere Kenniszoeker schreef: "Ik voelde mijn Ziel, en ik 
voelde mijn Geest."  

  
Dus, wat je moet begrijpen is, waar de man heen gaat. Maar het 

probleem is, je weet niet waar je vandaan komt. En dit is het raadsel 
waar je mee zit, en waar je een probleem mee hebt. In de nieuwe 
technologie, op een zeer zachte manier, tonen we de schepping van de 
mens in de fysieke dimensie. Zelfs we namen stukjes van de man, 
delen van de man, en we lieten een andere man creëren, dat we niet 
de Jezus creëerden die de dood opstond. We zagen hoe een vader het 
ontbrekende stuk hersenen in de schedel van zijn dochter creëerde. 
Toen Naomi's hersenen werden gecreëerd, geregenereerd door haar 
vader. Dus, je hebt het gezien, maar nooit begrepen.  
Voor jou was het magie, nu heb je het gereedschap. (:42).  

  
Nu hebben we systemen gebouwd die structuur kunnen brengen in 

elke Ziel. Wij hebben het systeem gebracht om te laten zien hoe 
structuren van de Ziel en de Geest kunnen leiden tot de schepping van 
de mens. Nu hoef je alleen nog maar het werk van dat 
röntgenapparaat te begrijpen. Hoe jullie verzamelen, welke veldsterkte, 
en hoeveel energie jullie het geven, van de energie van zichzelf, welke 



niveaus van sterkte van de velden die jullie gebruiken, kiezen jullie in 
die bundel die jullie plasma noemen? En hoe je het in interactie brengt 
met een andere Ziel, met een ander pakket energie, noem het je Geest, 
noem het de Ziel van je moeder, noem het de Ziel van de Christus, 
noem het de Ziel van de Schepper. En in die interactie zie je jezelf in de 
dimensie van de emotie van de Ziel, niet in de dimensie van de 
lichamelijkheid.  

  
Want als wij laten zien dat de mens kan zijn, kijken en zijn als deel van 

de Schepper, zal de mens in dit stadium zo arrogant worden, dat hij 
zichzelf de Schepper van de Totaliteit gaat noemen. Waar wij allen deel 
uitmaken van de totale Schepping. Nu begrijp je het stadium, waarin 
de systemen...  
gebouwd. Het stadium waarin de technologie zich bevindt is 

voldoende, met de snelheid, dat een aantal Kenniszoekers kan 
begrijpen, een aantal Kenniszoekers kan bouwen, en KS kan de 
ervaring ervan meemaken. Als we kijken, als we zien, begrijpen we het, 
en dan gaan we naar het volgende stadium, en worden dan om het 
volgende stadium te begrijpen. (:44).  

  
Dus, de reis van de man in de film van het leven van de man werd u 

getoond op 16 december 2022. Toen wat beloofd was, in vervulling 
ging. Toen jullie de man zagen, kwam de STM in contact met de Ziel 
van de Schepper. En de reis van de man om te begrijpen hoe daar te 
komen is begonnen. Je moet uit het huis komen om ergens heen te 
gaan, en je moet de voeding, het voedsel dat je het noemt, dat je bij je 
hebt op de reis, dat wat je niet nodig hebt, of wat je nodig hebt bij je 
hebben om te consumeren. Niet in de vorm van een appel en een 
banaan, maar in de vorm in de kracht van het veld van het universum.  

  
Toen jullie naar Linz kwamen, sommigen van jullie toen jullie klaar 

waren met de proeven, nam ik jullie weer mee naar binnen. Of terwijl u 
in de kamer was, liet ik u de reactoren zien waar u in zat, want u ziet 
het, want dit zijn open paneel systemen. En ik zei, zie je, deze is 
verticaal, deze is horizontaal. Een eenheid werkt op de horizontale 
velden, een eenheid werkt op de verticale .. velden. Men werkt op de 
velden van het universum. Eén werkt op het gebied van de essentie 
van de man. Eén is de fles die ik aan het SEK gaf als de creatie van het 
magnetische veld van het zonnestelsel, in samenhang met het 
universum, en één is de fles van het magnetische veld van de mens. 
Dus, de kennis is niet veranderd. Het is dezelfde kennis, maar het is in 
een andere vorm gegoten voor een andere toepassing, voor een ander 
begrip van dat punt. (:46).  

  
De reden dat wij jullie vertellen dat het nieuwe systeem vandaag in 

werking treedt, is dat wij de kosmische stralen van het universum, de 



kosmische stralen van de STM, de kosmische stralen van het, wat wij 
noemen, planetaire systeem en de kosmische straal van de Geest van 
de mens in één systeem hebben gebracht, dat vandaag getest zal 
worden.  

  
In zekere zin hebben wij in een eenheid, die nu voltooid wordt, het 

universum geschapen. Wanneer het tweede systeem over een paar 
weken in werking treedt, dan zien we dat er twee universa zijn.  

  
Wanneer wij de twee andere systemen samenbrengen, het oude en 

de twee van het nieuwe, zullen wij de interactie zien van de velden van 
de Unicose, het universum, het planetenstelsel en de mens. Daarom 
laten wij de systemen, die nu in gebruik zijn, niet los, omdat zij deel 
uitmaken van de structuur van het grotere.  

  
Dan zullen we de schoonheid van de Schepping zien. Dan zullen we 

de manifestatie zien van de nieuwe cyclus van begrip voor veel 
mensen. Je hoeft de emotie niet te begrijpen en te voelen, als je er al 
deel van uitmaakt. Je hoeft alleen maar te begrijpen, hoe ben ik hier 
gekomen? Hoe besta ik zoals ik ben, en wat zal de toekomst van mij 
zijn?  

  
Dan begrijp je in het onderricht, toen ik zei, (:48). wanneer de mens, 

levenscyclus eindigt op deze planeet, als een fysieke dimensie, de 
dood, het is gewoon het begin van een nieuwe  
cyclus, volg je waar de Ziel naartoe gaat. Je wacht niet tot de mens, je 

vader of je vriend voor je bidt om je Ziel te verheffen, je verheft hem 
zelf. Je corrigeert wat verkeerd is gedaan, om in de toekomst correct te 
zijn in wat goed komt. Dan heb je geen profeten nodig, je wordt de 
"profeet" van je eigen actie, van je eigen begrip, op je eigen intellect.  

  
Je begrijpt waar ik zei, 2023 is de tijd waarin de mens rijpt tot de 

kennis van de Schepping. In 2022, op 16 december, heb je je Schepper 
ontmoet. Nu wil je een kleed vinden en hoe je erbij komt, en er dan 
deel van uitmaken, dat je de anderen kunt scheppen.  

  
Hoe produceren we deze kosmische stralen? En hoe brengen we ze in 

een positie om op elkaar in te werken? Hoe creëren we de opwekking 
van de velden. Hoe begrijpen we waar de centra van de velden zijn, 
waar we in kunnen tappen om te ontvangen? Ik heb geen energie 
meer voor zo'n specifieke kracht in mijn Ziel. Er is geen supermarkt om 
te winkelen. Er is geen gespecialiseerde garage, waar je heen kunt 
gaan om het te repareren. Maar als je de bronnen begrijpt, de 
energiebronnen van het universum, waar ze zijn, in welke specialiteit, 
dan kun je aanboren, en je leert hoe het moet. (:50).  

  



Zoals ik zei, met de leer van vroeger, wanneer we de eerste passagiers 
van de mens naar de Maan sturen, over een paar maanden, schieten 
we gewoon geen raket. Zoals ik aan onze wetenschappers uitlegde, 
nemen wij de essentie van hun Ziel, en een kleine hoeveelheid richten 
wij aan de Maan. We laten het achter, niet waar we willen. Waar het wil 
zijn. En dan door de wet van de fysica van het plasma, probeert het 
grotere het kleinere te voeden, en het kleinere probeert van het 
grotere te krijgen. En in dat proces, wordt het grotere aangetrokken 
om zich te voeden, en dan beweegt het.  

  
Dan komt er een punt van evenwicht, waar je dan moet beslissen, ik 

wil nog steeds een plekje op Aarde hebben, maar ik wil het grootste 
deel ervan naar de Maan brengen, omdat ik wil zien hoe de Maan is. Op 
een bepaalde manier, als je over je moeder droomt, stuur je ze wat je 
noemt, een outrider (een klein deel van jou) naar buiten. Mam, ben je 
wakker? Ik kom eraan. En als het antwoord is, "Ik ben klaar voor je," 
gaat de ziel, heb je een diner met moeder, en dan noem je het een 
droom, ik was met mijn moeder aan het eten. Nu begrijp je het.  

  
Dan moet je begrijpen hoe je moet reizen. In de toekomstige lessen 

leren we je hoe je moet reizen. Je hebt een weg die van Rome naar 
Parijs gaat, ?? zo en zo is een Europese weg, en het is allemaal een 
snelle weg, je kunt snel gaan. Je kunt een vliegtuig nemen in een 
kortere tijd. Maar je zit nog steeds veel op vliegvelden. Het is beter om 
te rijden. Ik wil van Rome naar Parijs, maar ik wil er niet snel komen. Ik 
wil via "B" wegen gaan en de schoonheid van het land zien, de 
schoonheid van het universum. (:52). Ik wil op verschillende plaatsen 
stoppen, of ik ga via "C" wegen, dat betekent dat ik naar de dorpen ga, 
als het goed is blijf ik een tijdje, ik noem het Aarde. Als het goed is, blijf 
ik een tijdje in Planeet Zeus.  

  
Maar nog steeds is de weg naar de Schepper, en nog steeds is de weg 

naar Parijs. Maar ik zie alles. De man die op een "A" weg gaat, doet er 
vijf uur over. Ik ga op een "C" weg, ik doe er 5 miljoen jaar over. Maar de 
reis is hetzelfde.  
Toen ik in het lichaam van de man kwam, besloot ik, dit gaat het 

worden, dus ik neem mijn tijd. Noem het 5000 jaar, noem het 2000 
jaar, noem het 1500 jaar, het is allemaal dezelfde reis, het is dezelfde 
Ziel. Ik bepaal waar ik de tent opzet, en hoe lang, want ik wil alle 
schoonheden en alle culturen zien. Ik noem een Mozes, ik noem een 
Jezus, ik noem een Mohammed, ik noem een Boeddha. En dan duik ik 
in de dimensie van de wereldleiders om te zien hoe ze leiden, en hoe 
de man moet zijn, en hoe, en wie en waar.  

  
Dus je moet het proces begrijpen. En het proces komt door de kennis, 

en de kennis gegeven aan de man, worden geleerd door de rest van de 



Universele Gemeenschap, zoals nu de man door de aanwezigheid van 
de Scheppers Boodschappers, dan de wat wij noemen, de Universele 
leraren toont het pad naar het universum, naar de Schepper. De 
jongens in UFO's hebben geen idee. Ze weten dat er een weg zou 
kunnen zijn, maar ze zitten nog steeds in hun UFO's en jullie zijn hen 
aan het verwonderen. (:54).  

  
Nu verwondert het hele universum zich over de man die de kennis, 

het systeem, het ambacht dat hen naar hun Schepper zal brengen, 
waar ze naar hebben verlangd en waar ze naar hebben gezocht, is 
gaan begrijpen. Zoals ik al zei, de kikker is de prinses geworden. En nu 
hangt het ervan af wie hem gekust heeft. Zou je een prins krijgen? Of 
zou je er de prinses uithalen? Het is de dimensie van het begrijpen van 
je Ziel, want er is geen verschil tussen de twee.  

  
Je moet begrijpen dat we met de nieuwe technologie, met het 

nieuwe begrip, met het nieuwe werkkader dat we in Oostenrijk 
hebben ingesteld, de eerste stappen hebben gezet voor de mens om 
de Kennis van de Schepper te verwerven. Nu heb je systemen, die de 
mens in zijn fysieke hebzucht kan produceren om dat punt te 
bereiken.  

  
We proberen iemand van het ene land naar het andere te brengen. 

Maar in wezen willen we je laten zien hoe je door het universum kunt 
reizen, door de velden van de interactie te begrijpen. Welke veldsterkte 
je moet creëren om naar Parijs te gaan, welke veldsterkte je moet 
creëren om naar het dorp op weg naar Parijs te gaan. Als je dan goed 
genoeg opgeleid bent, hoe je de velden creëert, dat je graag naar het 
centrum van de Aarde gaat, naar het centrum van het sterrenstelsel, 
naar het centrum van het universum, naar het centrum van de 
Unicose, en naar het centrum van de hele Schepping, en de Schepper 
zelf.  

  
Hoeveel van de, (:56). wat ik noem, de uienschillen van de kennis, kun 

je schillen om bij het centrum te komen. Je interacteert de velden, je 
creëert de combinatie van de velden, je creëert de voorwaarden van 
de interactie van hen, dat je in wezen een kosmos creëert. En hun 
interactie met elkaar laat velden vrij, die jullie kosmische stralen 
noemen. En de interactie van de kosmische stralen met verschillende 
kosmische stralen, die in verschillende stadia van hetzelfde systeem 
ontstaan, geeft jullie de Geest, de Ziel, de materiestaat, het 
planetenstelsel, en al het andere dat jullie ooit met jullie ogen hebben 
gezien, of dat jullie je kunnen voorstellen.  

  
Dus waar zou de kennis naartoe gaan? Hoe creëren we interactie 

tussen de velden en raken we niet verstrikt met de MaGravs? Ook al 



produceren we nog steeds MaGrav, omdat het een van de beste 
manieren is om de velden te creëren, waarvan je in de toekomst de 
kosmische straling kunt maken, als je het werk ervan begrijpt.  
Met het nieuwe begrip, brengt het een nieuw intellect. En met een 

nieuw intellect, brengt het nieuwe verwachtingen. Met nieuwe 
verwachtingen brengt het nieuwe uitdagingen, nieuwe, wat ik noem, 
vrienden. Het brengt goed geïnformeerde mensen samen om op dat 
niveau te zijn. Ik sprak met één van de kenniszoekers de afgelopen 
weken. En ze zegt iets tegen me en ik weet precies wat ze zegt. Ze 
zegt: "Ik heb geen oude vrienden nodig." (:58). Ze weet, ze is aan de lijn 
waarschijnlijk luisteren, ik wil de vrienden, de vrienden in de Keshe 
Foundation, ik kan Gans's, ik kan praten over de Nano, en wat de platen 
of wat dan ook. Want die platen van vroeger hebben geen waarde als 
je de essentie van de schepping ziet. Als je er deel van uitmaakt, als je 
de schoonheid ervan ziet, en als je er baat bij hebt. Dan begrijp je dat 
het leven meer is dan een praatje en een kopje koffie.  

  
De hele structuur is om de Ziel te verheffen. En de hele structuur, in ?? 

de verheffing komt niet met een licht. Het komt door intellect. Het 
komt door te begrijpen waar dat licht vandaan kwam, hoe het werd 
gecreëerd. Is dat het licht van mijn Ziel en mijn Geest? Is dat het licht 
van mijn Ziel met mijn moeder, is dat het licht van mijn Ziel met de 
profeten, of is het het licht van mijn Ziel met de Schepper?  

  
Of ben je eigenlijk op zoek naar een licht of verlichting? Als je een licht 

zoekt, betekent dat dat je nog steeds in de dimensie van 
lichamelijkheid bent. Als je aan het eind van de sessie kijkt en zegt, wat 
heb ik begrepen, dan is dat verlichting. En dit heeft een scheiding 
nodig. Eén om te begrijpen wat het betekent in de dimensie van 
lichamelijkheid, en één om te begrijpen wat het betekent in de 
dimensie van de velden van het universum.  

  
"Ik zag geen licht," maar je vond het erg interessant, ik realiseerde me 

dit, dit en dat. Dus, (alleen) omdat je het licht niet zag, (betekent niet) 
dat het ding niet werkt. Maar je begreep dat het betekent, je voegde 
iets toe aan het intellect. Dit laat zien dat veel Kenniszoekers dat punt 
van volwassenheid niet hebben bereikt, of ze zijn in wat je noemt, de 
schizofrene, (1:00). ze weten niet of ze in de fysieke dimensie zijn, of in 
de Zielendimensie, of ze nemen het een of het ander. Maar ze hebben 
de schoonheid van hun eigen creatie niet beseft, dat ze in beide 
dimensies zijn.  

  
Ik zie het licht, maar ik heb het licht ook begrepen. Dus, ik ben verlicht, 

terwijl ik het licht heb gezien.  
  



Dit proces zal doorgaan. In maart en april brengen we meer licht in 
het hele begrip. We komen in februari op het punt om mee te doen. 
Het panel, de lijnen zijn geopend, je kunt je plaats reserveren om "te 
dineren met de Schepper." Zoals de laatste keer dat je elkaar 
ontmoette, en je ging, en je deed de eerste fase van het uitbreiden van 
je Ziel om de Geest te omvatten.  
Je bent onderweg, nu moet je het voeden.  

  
Dan ga je begrijpen wat er gevoed is. De allereerste keer namen we de 

getuigenissen na de sessie op, zodat men in de toekomst begrijpt wie 
er verlicht was, en wie er een licht heeft gezien. Of kwam de verlichting 
nadat je het licht had gezien? Zoals ik zei in de sessie van vrijdag, zullen 
sommigen van jullie het na de sessie gaan begrijpen, in  
de komende dagen, over wat er gebeurd is. Dan, degenen van jullie 

die er zijn, wat gebeurde er in de volgende dagen? Bent u meer gaan 
begrijpen, wat het ware begrip is, u werd verlicht, ook al zag u het licht 
niet in de sessie. (1:02).  

  
Nu begrijp je toen ik je vrijdag in de sessie uitlegde, dat je de komende 

dagen het licht zult zien. En je wacht nog steeds op die lichtflits. Maar 
als je meer hebt nagedacht en begrepen over wat er is gebeurd, wat 
dan ook, ben je verlicht, en dat is de ware kennis, dat is het ware licht, 
niet de lichtflits in het oog.  

  
Dus, kom op de 19e op een zondag, voor een zondagse lunch met de 

Schepper. Dineer met de kennis van Hem, en niet met een appel en 
een sinaasappel. Begrijp de ware betekenis van de kennis. Begrijp nu 
dat je systemen moet creëren, die de interactie van de velden brengt, 
zoals ik je zo vaak heb gezegd, je bent zo vastgelopen met de MaGrav 
en Gans's dat je hun velden niet ziet. En nu begin je misschien 
geleidelijk aan te zien. Ook al geven we jullie nog steeds MaGravs, dat 
op een dag de van hen ontvangen verlichting jullie verlicht om de 
wereld van de Schepping te begrijpen.  

  
De MaGravs die we geven is geen energie-eenheid die je elektriciteit 

geeft, het geeft beide. Het heeft een lichamelijkheid, en wat wij 
noemen, de geest, die de velden die ze eromheen creëren, die het 
toevoegt aan je Ziel. Dit is wat ik jullie vele malen heb verteld, ga 
bovenop de MaGravs zitten, leg er iets op en je zult de velden daar zien. 
De elektriciteit zit in de doos om je huis te verlichten. De velden 
bovenop om je Ziel te verlichten.  

  
Jij bent degene die het moet begrijpen. We maken deze zo compact 

en klein, dat meer van jullie verlicht raken, dat als je genoeg elektriciteit 
had van het mooie Tesla. Tesla gaf je de fysieke dimensie van het licht 
op elk punt, (1:04). en ik geef je de verlichting. Zelfs de Ziel is hetzelfde. 



Je hoeft alleen maar het eerste deel te doen, dat de fysieke kant 
bevredigd, en een paar eeuwen later in de D van de Ziel. Zoals ik al zei, 
de cyclus van de nieuwe Boodschappers komt van beide kanten, de 
materiestaat en de theologie, dat niemand niemand voor de gek kan 
houden.  

  
We gaan naar een pauze, we komen terug, we hebben wat mooie 

mededelingen te doen over de commerciële kant van de KF, en dan 
beantwoorden we jullie vragen. En ik hoop dat het onderwijs van 
vandaag uw ogen heeft geopend in waar u heen gaat en hoe u gaat. 
Rick neemt ons mee naar de pauze... (1:05:21)  

  
  
  

<Pauze> 469 KSW 26 januari 2023 (1:10).  
  

K- Ja, heel erg bedankt. Op de D van lichamelijkheid en wat we doen 
in de commercialisering van de technologie (T) en toepassing van T, in 
het werken met de artsen, en het zien van hun patiënten, en de 
invoering van de nieuwe wellness-systemen en technologieën, en de 
kosten van het verstrekken van de diensten heeft veel dilemma's 
gecreëerd voor veel mensen, in zekere zin, wat kan worden gedaan. Ik 
ben me hiervan bewust. En in de afgelopen dagen, ook al hebben we 
in de afgelopen maanden enorme bedragen verloren om te proberen 
de technologie in de fysieke dimensie uit te breiden, hebben we 
overeenstemming bereikt met bepaalde mensen, organisaties. Dat de 
Keshe Foundation vanaf vandaag voor een zeer, zeer korte tijd, voor 
een aantal beperkte gevallen, de artsen zal steunen in de financiële 
kant. En we zorgen voor twee dingen, dat is in kleine betalingen door 
de kenniszoekers, de Keshe Foundation zal steunen door de steun die 
we krijgen bij de levering van onze, wat we noemen, de geldschieters 
in dat. Want we hadden een kleine geldschieter die ons een paar 
weken geleden hielp met vier gevallen van Parkinson, en toen gingen 
we naar de grote organisaties, (1:12). zij zijn van hetzelfde standpunt, zij 
zullen de Stichting steunen. Een beperkt aantal gevallen, behalve 
coma en kanker, zal worden bekeken. De aantallen zijn beperkt en de 
tijd is beperkt.  

  
We moeten onze mensen binnen een paar dagen antwoorden, dat 

hoeveel gevallen we hebben, en ze verwachten eliminatie van de kant 
van de wat wij noemen, de vrijwilligers voor de artsen. Wij leveren de 
diensten alleen via artsen, niets te maken met de Keshe Foundation. 
Wij leveren de kennis, wij zijn geen artsen, wij zitten niet in de 



medische wereld. Wij leveren de wetenschappelijke achtergrond van 
wat er moet zijn.  

  
De afspraak met onze mensen, sponsors, is dat sommige van de 

prijzen die u hoorde 30 -  
40.000 is, sommige gevallen veel meer. In sommige gevallen 

subsidieert de Keshe Foundation een deel van de verhuizingen. Door 
wat we hebben een zeer beperkt aantal, kunnen we niet, ze willen niet 
dat we specificeren. We zullen accepteren wat de Kenniszoekers aan 
de artsen hebben betaald tegen het tarief van 5.000 euro voor elk 
geval, het maakt niet uit wat het is, behalve kanker en coma. Ze zullen 
accepteren om de rest te dekken, wat betekent dat als je Alzheimer 
hebt, als je Parkinson hebt, als je wat dan ook hebt, om door de artsen 
te gaan, je zaak automatisch zal worden geaccepteerd. (1:14). Wij 
leveren de technologie en de kennis aan de artsen, en via uw arts krijgt 
u het, auto-immuunsysteem, gebreken, wat dan ook.  

  
De reden daarvoor, wat zij zien is dat het een snelle impuls geeft voor 

de ontwikkeling van het systeem om de technologie compleet te 
maken. En het blijft in handen van een onafhankelijke organisatie als 
de Keshe Foundation. We bemoeien ons niet met medicijnen, of 
gezondheid en dat soort dingen. Wij leveren technologie aan artsen, zij 
weten wat ze ermee moeten doen, hoe ze het moeten gebruiken, en er 
is geen beperking. Vanaf vandaag voor een zeer, zeer korte tijd, een 
paar dagen, omdat ze denken dat als ze het uitvoeren ze het niet 
kunnen volhouden om het te ondersteunen. Misschien 10 - 20 gevallen, 
misschien 50 gevallen, we weten het niet. Maar ieder van jullie kan die 
5.000 euro opbrengen als donatie aan je hoe noem je dat, aan je 
dokter, of wat dan ook. In de komende dagen, zal de Stichting het 
steunen via de dochteronderneming die we ontvangen van onze 
mensen in welke middelen ze ons voorzien om u te steunen. Dus, het 
zijn niet zulke grote bedragen, dat was  
gevraagd. Voor een beperkt aantal gevallen, en we hebben er geen 

bovengrens aan gesteld, aan de kenniskant, omdat de reden en het 
inzicht is, dat we meer moeten leren, wat we kunnen doen, wat we niet 
kunnen doen. Dit wordt over een paar dagen afgesloten.  

  
Dus, als u iemand kent met een zaak, ga dan gewoon via de info van 

de Keshe Foundation, wij geven het door aan de artsen, en de zaak 
wordt geaccepteerd. Als u de 5.000 euro meteen aan de zaak van de 
artsen kunt leveren. En kom niet binnen, oh, ik kan dit en dat niet doen. 
Dit is een eenmalige kans die we krijgen en we leveren het. (1:16). Als 
het tot een bepaald aantal komt, moet je begrijpen dat het 
gesubsidieerd moet worden, en er is een bepaald bedrag dat ze doen. 
Misschien is dit een van de kansen, we hadden een mooi genoegen 
van een van onze Kenniszoekers die de verwerking doorliep. Hij heeft 4 



zaken aangeboden aan de hulp van de Kenniszoekers, en wij hebben 
dat er voor uitgetrokken.  

  
Nu, dit is een heel speciaal geval, mij is verteld de cijfers niet bekend te 

maken. En er zit een tijdsbeperking op, dat het geen weken duurt en 
dat ze dan zeggen, oh, dat heb je gezegd. Zondagavond sluiten we de 
zaak, wat betekent dat je 4 dagen hebt. Het maakt niet uit welke 
aandoening, dit wordt gesubsidieerd om te kijken of we kunnen 
ondersteunen via het welzijn, via de artsen, en om de koers te 
veranderen.  

  
Degenen die het al hebben meegemaakt kunnen niet terugkomen 

en zeggen: "oh, je hebt dit gedaan." Het is een speciaal pakket door 
wat ons is aangeboden. Hoe veel gevallen kunnen we accepteren, we 
weten het niet. Maar als u uw betaling voor zondagavond compleet 
kunt maken, kunnen we het proces doorzetten, dat zal ons een 
genoegen zijn, want dan kunnen we het begrijpen. En de reden is dat 
we meer systeem beschikbaar hebben om de dokters te 
ondersteunen. We konden dit niet accepteren, nu hebben we meer 
systemen, we kunnen de aantallen uitbreiden en de artsen zullen het 
ondersteunen.  

  
Kom niet bij ons terug en vertel ons dit en dat, we hebben een aanbod 

gekregen, ondersteuning, we geven het direct aan u door en u heeft 
een zeer, zeer beperkte tijd. En de gevallen uit het verleden kunnen 
nog steeds in aanmerking komen, maar dat is aan uw artsen, niet aan 
ons. Maar de 5.000 euro moet worden ingevuld, dat ze niet wat 
financiën inbrengen. (1:18). Dit is een deel van wat sommige bedrijven 
en sommige organisaties kunnen geven voor goede doelen en ze 
kunnen het door hun boeken drukken. Dus, als je, je weet wel, mensen 
hebt met welke aandoening dan ook, waarbij als je volgende week, 
over twee weken naar de Keshe Foundation komt, wij het naar de 
artsen sturen en zij vragen om 20 - 30.000, dan blijft het staan. Je kunt 
niet zeggen, het was 5.000 (nu is het 5K ik wil de lagere prijs, de 
oorspronkelijke prijs blijft).  

  
Dit is iets wat we hebben ontvangen, we moeten het doen omdat 31 

maart de eindafrekening is van de mensen die ons steunen, en het 
moet in dat kader worden geplaatst. Dus 10 gevallen, 20 gevallen, 
praat, maak het af, stel het samen, en we zullen zien hoe we het aan 
kunnen pakken. Je krijgt uiterlijk volgende week dinsdag, woensdag, 
antwoord omdat we maandag antwoord krijgen. Dus als het 10 
gevallen zijn, 20 gevallen, wat we ook indienen, we krijgen 
goedkeuring, we moeten hen bewijzen dat we een reden hebben om 
die stap te zetten, en dan krijgen we subsidie op de een of andere 



manier krijgen we onze fondsen via verschillende manieren van steun 
van hen.  
Stuur alles naar, zoals gewoonlijk, health@keshe.foundation, of 

info@keshe.foundation en zij zullen zeer snel reageren. We hebben 
een paar mensen gevraagd om achteraan te zitten om hier zeer snel 
op te reageren. Zoals u hebt gezien, duurde het vroeger weken en 
maanden voordat u een reactie kreeg op de zogenaamde presentatie 
van de 16e en 20e, u hebt de snelle reactie gezien, zelfs dagen voordat 
alles in het boek stond, klaar om te gaan.  

  
Dus, als je lijdt aan wat dan ook, dat je een kennis voor ons wordt, 

(1:20). en je kunt de 5.000 bij elkaar leggen om betaald te worden aan 
de artsen en dan gaat het terug naar wat wij noemen, het proces. En 
binnen een paar weken, twee of drie weken, word je opgeroepen om 
mee te doen met een doktersbevel proces voor de verwerking zoals 
het is.   

Het andere punt van wat wij noemen, commercialisering is dat Keshe 
Foundation  
"Plasma Power Units" zal gaan leveren. En waarschijnlijk, zoals ik al zei, 

zullen we een "Blauwdrukdag" organiseren, zodat u de werking van de 
units kunt zien. Waarschijnlijk verwacht ik vandaag nog bericht van 
onze mensen, zoals ik al eerder zei, dat we een compacte unit zullen 
introduceren.  

  
Je moet je realiseren dat de Keshe Foundation vanaf nu geen 

eenheden verkoopt. U koopt, of u koopt, of u komt tot een 
overeenkomst met de Keshe Foundation. U koopt deze eenheden op 
contractuele basis van 150, wat ik noem, 15 euro per maand, of 180 euro 
per jaar voor 20 jaar. Dat betekent dat u thuis 50 - 60 - 70% elektriciteit 
of stroom bespaart, en u deelt een klein deel daarvan met de stichting 
dat wij kunnen exploiteren. Je doet hetzelfde met Apple. Je koopt 
Apple, dan koop je de apps ervoor, de contracten om wat je noemt, de 
verwerking te ontvangen. Dit blijft bij ons hetzelfde. Dus, het eindigt 
niet dat we eenheden moeten blijven verkopen om het onderzoek in 
stand te houden. Wat je koopt levert je voordeel op, je geeft het 
voordeel door aan ons, en wij geven het voordeel door aan onderzoek 
en ontwikkeling van meer dingen. (1:22).  

  
De compacte eenheid zal waarschijnlijk, als het klaar is en bevestigd, 

de komende uren in de verkoop gaan. En de Enhancement Power 
Units, die jullie allemaal hebben ingebracht, gaan van 5.000 naar 
ongeveer 3.000 of 3.500. Het staat al op de website van de Keshe 
Foundation. Het zijn twee verschillende systemen, en het zijn totaal 
verschillende toepassingen.  

  



We hebben, zoals ik al zei, meer mogelijkheden om nieuwe systemen 
te ontwikkelen, nieuwe, wat wij noemen, technologieën. In de 
komende weken, als we onze tests of de zogenaamde Enhancement 
Unit (EU) hebben afgerond, zal de Keshe Foundation het zogenaamde 
Enhancement Communication System op de markt brengen. Jullie 
zullen op een nieuwe manier gaan communiceren met onze systemen. 
Degenen onder u die als vrijwilliger bij de artsen komen, krijgen er een, 
of u koopt er een via uw artsen. En in plaats van deze hoofdtelefoons, 
koptelefoons en mobiele telefoons te kopen, gaan we via ons systeem, 
onze technologie. Je hebt geen koptelefoon of mobiele telefoon nodig.  
In zekere zin leef je wat ik zei, de twee levens. In de dagelijkse 

communicatie gebruik je je mobiele telefoon, en in de uitbreiding van 
de Ziel in het voeden van jezelf, in het gezond en gezond houden van 
jezelf, gebruik je het andere toestel. En dan leer je geleidelijk het 
nieuwe toestel te gebruiken, hoe je kunt communiceren met je 
vrienden, de anderen die hetzelfde systeem hebben. (1:24). Dus, 
Kenniszoekers, jullie komen in contact, wat wij noemen, via de Ziel met 
elkaar. En dit is het nieuwe systeem, het is al in ontwikkeling. We 
hebben het getest, het werkt.  

  
De eerste test is afgelopen vrijdag op een volledige manier uitgevoerd, 

waarbij we, zoals ik heb uitgelegd, de laboratoria hebben verbonden 
met Uno Center zonder enige telefonische communicatie, en we 
hebben de resultaten gezien. Zondag hebben we de vlucht opnieuw 
getest, en we hebben het resultaat gezien. Dus het nieuwe, wat wij 
noemen, communicatiesysteem dat nu ontwikkeld is, gebruiken we, 
we hebben het gezien, het werkt. Het zal worden gecommercialiseerd 
als een hoofdtoestel. Dus in zekere zin, als je een, hoe noem je het, 
Apple en je hebt een Samsung, nu heb je een "Plasma Head Unit." En je 
moet zien wie de App heeft, die jij hebt, die jouw hoofdtelefoon is, naar 
de anderen.  

  
Iemand in Amerika heeft er een, en wat praten met iemand in 

Australië, je praat niet je voelt elkaars emotie. Je begrijpt, je regelt een 
ontmoeting, je ontmoet elkaar, of je doet samen het onderzoek, dan 
begrijp je dat je een nieuwe taal leert. Dit maakt deel uit van de, wat ik 
noem, maart, april les van de Keshe Foundation.  

  
Als je in de ruimte bent, hoe communiceer je dan met de aarde? Hoe 

communiceer je met je vrienden en familie als je in de ruimte bent? 
Het duurt een paar seconden en een paar minuten voor de informatie 
van hier naar Saturnus gaat. En als je in een andere kosmische 
dimensie bent, duurt het jaren. Zoals onze wetenschappers zeggen 
10.000 lichtjaren voor een boodschap komt. (1:26). Als je één van deze 
Plasma Eenheden hebt, duurt het zolang als je denkt dat je er bent. 
Dus we beginnen te leren leven in de twee dimensies met behulp van 



de twee instrumenten. We gaan kamperen, we nemen bossen mee, en 
we maken houtskool. We blijven thuis, we gebruiken gas en 
magnetron. Nog steeds hetzelfde werk, hetzelfde eten koken.  

  
Maar nu moeten we een nieuwe communicatiemethode leren, een 

nieuwe manier van begrijpen en interactie. Deze eenheden zullen 
ongeveer 2.000 euro per stuk kosten. Waarschijnlijk gaan we er de 
komende weken voor adverteren. Dan, Kenniszoekers over de hele 
wereld, zoals jullie in Linz geleerd hebben om met ons in contact te 
komen, leren jullie om met elkaar in contact te komen. Communicatie, 
verlichting.  

  
Je zult erachter komen, hoogstwaarschijnlijk, wat ik je nu vertel, je zult 

het gaan begrijpen. Je zult praten met de mensen om je heen en ze 
vertellen je dat je gek bent. Je gaat op de lijn met je Kenniszoekers (KS) 
aan de andere kant, zie je, je zult iemand vinden die jouw taal spreekt. 
Zoals de KS zei, ik heb geen tijd voor de oude vrienden en de oude 
praatjes. Dus, je zult ontdekken, dat je geleidelijk aan een man van de 
ruimte wordt.  

  
Je maakt verbinding met de Keshe Foundation in Oostenrijk, en je 

hebt een feest met ons, je dineert met de Schepper wanneer je maar 
wilt. En dan brengen we de nieuwe dimensie van technologie in. Zoals 
we verwachten, als alles volgens plan verloopt, zoals de dingen zich 
opbouwen, zullen we beginnen met mobiele transmutatie en transport 
zodra we deze kant hebben voltooid.  
Dan gaan we, en we gaan naar de andere kant. Hij heeft zijn paspoort 

bij zich, dat als hij in Linz landt hij kan zeggen, hij komt uit de States, en 
hij is hier met zijn ID. Dit moet een norm worden.  

  
Dus, we hebben het laten zien, je reisde, je ontmoette je Schepper, je 

ging vorige week naar je wat ik noem, profeten, in wat je gelooft, om 
hun STP, wat wij noemen, de Geest te verheffen. En nu moet je leren 
om geleidelijk aan te bewegen en naar de volgende stap te gaan.  

  
In dit proces zullen we steeds meer technologieën brengen die u stap 

voor stap begrijpt. Hopelijk is het nieuwe vluchtverbeteringssysteem 
deze week klaar. Zoals ik al zei, vandaag, vanmiddag, hebben we de 
eerste vrijwilliger voor de ruimte, en we hebben de eerste vrijwilliger 
voor wellness. En we zullen het effect van de nieuwe technologie op 
beide zien. Door het toezicht van de artsen en door ons begrip van het 
systeem.  

  
Je hoeft hier niet te zijn, er is geen plaats waar iemand naartoe kan 

gaan en zeggen: hier ben ik, of wat dan ook. Je kunt overal in het 
Universum zijn en toch profiteren van de verbinding met het systeem. 



Je hebt kennis nodig, je komt tot, en door verbinding met de andere 
Zielen verkrijg je de kennis.  

  
Iets wat ik jullie wil meegeven, want in de toekomst zullen jullie het 

begrijpen, maar we hebben het zaad neergelegd. Is, in het universum, 
zoals hier ga je naar Google, je gaat naar kennisbronnen naar 
universiteiten om toegang te krijgen, of naar onderzoekscentra om 
toegang te krijgen tot bepaalde kennis van virus, of wat dan ook, (1:30). 
of apparatuur, of wat dan ook. In het universum (U) hebben we 
dezelfde soort centra, waar de kennis van de U is verzameld.  

  
Het is een kenniscentrum van velden, het is geen kenniscentrum van 

boeken. In de komende tijd, als je het begrijpt, zul je de App begrijpen, 
hoe je er komt. Je begrijpt welke velden van U leiden naar welke 
kenniscentra. De informatie van elk stukje schepping in het universum. 
Het is niet iemand die het verzamelt. Door dit krachtveld, verzamelt het 
zich daar.  

  
Het is een groot verschil, een computer maken, een geheugenbank 

maken en alle informatie erin stoppen. Iemand moet het doen. Als je 
het werk van het universum begrijpt, als je het werk van de velden 
begrijpt, verzamelt alles wat even sterk is, het verbindt zich met elkaar. 
Dus, als je informatie wilt over de dimensie en de positie van een ster in 
de sterrenstelsels of in het universum, zijn dit centra die dit soort 
informatie. Het wordt verzameld in het plasma. We leren je hoe je 
verbinding maakt met deze centra.  

  
Er zijn centra waar je bepaalde kracht nodig hebt. Je hebt kalium 

nodig, of je hebt calcium nodig voor je groei, of voor een bepaald doel, 
je boort het onmiddellijk aan. Dit maakt deel uit van het onderwijs in 
de komende tijd. Hoe je je in de ruimte verbindt met de bronnen, de 
centra van de wat wij noemen, velden, en het is onmiddellijk. Zoals vele 
kenniszoekers ons vertelden, het was net een flits, ik was op de maan. 
(1:32). Het was gewoon een flits, ik zag iets. Maar het raakte, ik herinner 
het me, het raakte de Ziel, en de Ziel heeft de kennis in die flits 
ontvangen.  
Dus, nu ga je naar supermarkten, je gaat naar bibliotheken, je gaat 

naar Google om informatie te krijgen, om voedsel te krijgen, om kennis 
te krijgen. Nu leer je als passagier van het universum, hoe je je verbindt 
met deze centra. Waar het is verbonden en verzameld door de 
balansvelden van het universum. Hoe je in snelwegen komt om van de 
ene plaats naar de andere te gaan. Dit zijn de lessen die komen gaan. 
Dit zijn de systemen die geleidelijk ontwikkeld worden. Begrepen door 
onze kenniszoekers om het te ontwikkelen. Ik begeleid gewoon, ik geef 
een stap voor stap en dan bouwen ze erop voort. En dan de volgende 
stap, en dan de volgende stap. We bereiken een punt van begrip.  



  
Dus, in de komende dagen, geven wij u het systeem dat wij noemen, 

een "Compact systeem." We willen dat u het op de tafel laat liggen, 
vlakbij waar u zit. Kijk er niet naar, dat het me energie bespaart. Kijk 
ernaar, het voedt mijn Ziel. Het geeft niet alleen de stekker aan de 
elektriciteit om de tafellamp aan te steken, om de kamer te verlichten. 
Tegelijkertijd verlicht het je kennis.  

  
Het nieuwe compacte systeem zodra we het invoeren, is wat ik je 

vertelde. Kijk naar de velden, niet de ?? Als je ervoor zit op je tafel, 
begrijp wat ik zag in het licht van de tafellamp, (1:34). en daarin zit het 
licht waar het je naar de Schepper brengt. En naar de Schepper gaan 
betekent verlichting, betekent het proces van de Schepping begrijpen. 
Dit maakt deel uit van de Compact unit, plus wat we leveren met wat 
we noemen, de nieuwe Plasma Head units. Dan begrijp je dat het 
volledige communicatiesysteem is ingeschakeld.  

  
Daarmee leveren wij u in de komende tijd de kleine generatoren, 

compacte generatoren, die als geheel een nieuwe dimensie van het 
leven mogelijk maken. Onafhankelijkheid van de energieën van de 
materiestaat. Waar je energie van binnenuit creëert, en dan naar 
buiten toe toelaat. Je hoeft geen jas te dragen om de lichamelijkheid 
warm te houden. Je creëert energie van binnenuit, die geen jas nodig 
heeft. Zo zul je in de ruimte reizen. Maar je moet het eerst hier leren 
voordat je er bent.  

  
Dus veel materiaal dat we in het verleden hebben gebruikt, en wat in 

de toekomst komt, heeft deel uitgemaakt van dit proces. En nu ga je 
naar zeer geavanceerde technologie, ruimtesystemen.  
En het komt allemaal uit één structuur, de Keshe Foundation. We 

sturen je niet ergens anders heen, het wordt gedaan door de 
Kenniszoekers, voor de Kenniszoekers voor de mensheid. Dus, in het 
nieuwe compacte systeem, kan vandaag geadverteerd worden. En we 
beginnen zelfs met de voorverkoop van de Head units, die over een 
paar weken geleverd moeten worden.  

  
Je begint nu de verbinding in het volgende niveau, je ziet het licht op 

de tafel, (1:36). en je ontvangt de verlichting van hetzelfde systeem voor 
de Ziel. Dan leren we je de volgende stap. We moeten dit deel heel 
duidelijk uitleggen, dat je begrijpt waar je in gaat, en wat de volgende 
stap is.  

  
Wanneer je een Head unit hebt, wanneer je een Compact unit op de 

tafel hebt, en je zit in  
New York, en je vriend is in, laten we zeggen, Melbourne, kan hij naar 

elkaar toe gaan  



voor het eten, en je komt terug. Mam zegt, wil je iets eten? Nee, mam, 
ik heb geen honger, ik heb al gegeten in Melbourne. Dan wordt dit een 
deel van het leven. Gij zult niet doden. Zoals het eten dat je in 
Melbourne had, was op de middelen van het universum.  

  
Dus, we doorlopen dit proces, stap voor stap. En zoals je weet, ben ik 

een erg goede goochelaar en een erg goede leraar, ik weet hoe ik 
dingen moet verbergen en wanneer ik ze moet laten zien. 2023 is het 
het moment waarop een man het universum ontmoet. En we moeten 
je voorbereiden, we kunnen je niet zomaar in de oceaan gooien en 
verwachten dat je zwemt.  

  
Als we de Compact units uitbrengen, brengen we daarmee ook de Bril 

uit, wat we noemen, de Hoofdtelefoon. En toen liet ik iets los wat ik niet 
had moeten doen. (1:38). We zullen de komende tijd een specifieke 
Plasmabril introduceren waarmee je in de dimensie van lichamelijkheid 
de ziel van de passagiers van het universum kunt zien, als je dat wenst. 
Dit zal u in staat stellen tot interactie, een traagheid te creëren in de 
positie van hun bestaan, niet het gravitationele magnetische veld van de 
Aarde.  

  
Het is een zeer technisch systeem. We hebben dit een paar jaar 

geleden verstuurd als Vision Glasses. En toen ik het rapport las en 
mensen me wat informatie terugstuurden, kon ik zien hoe het gedaan 
moet worden zodat het praktisch wordt voor jullie. Dus, je zult zien dat 
alles wat we doen een stap werk heeft, en we gaan door. Het komt tot 
een punt wat wij noemen, wanneer jullie begrijpen dat we... We gaven 
jullie de MaGravs, jullie hebben het 7 jaar niet begrepen, nu bijna zes, 
zeven jaar. En nu gebruiken we dezelfde velden om te doen wat nodig 
is.  

  
Aan de andere kant, ik was bij onze artsen in de vergadering met 

enkele van hun, wat wij noemen, patiënten, en de heer, 
hoogstwaarschijnlijk luistert hij, want hij is een kenniszoeker. Hij heeft 
een beschadiging, hij heeft een heupprothese, hij heeft beschadigde, 
hoe noem je dat, gewrichten, en knieën, en kraakbeenschade en wat 
dan ook, de leeftijd komt eraan. Ik legde hem uit, we hebben dit 
materiaal voor, hoe je het noemt, (1:40). om het lichaam te laten 
verwerken als onderdeel van de Keshe Foundation. Het moet door uw 
artsen gaan. Maar, Keshe Foundation, en vanaf vandaag, waarschijnlijk 
weer, later vandaag, zal een Gans introduceren genaamd, "Knie." Lees 
de instructie erop. Hetzelfde als je gebruikt voor de Pijn Pads, gebruik 
dit om een Pad toe te voegen aan je knie.  

  
Je maakt je eigen pijnstiller. En gebruik het misschien 4 of 5 nachten 

op je knie, of je gewricht, achter en voor, je kent het proces. En meng 



wat je er nog meer mee wilt mengen, we maken er gewoon een basis 
voor. En gebruik het niet langer dan 7 dagen, en neem het af. Gebruik 
het alleen 's nachts als je slaapt, laat de pleisters zitten. Kijk hoe de 
kraakbeenregeneratie, alle, wat wij noemen, alle ligamenten 
regeneratie komt, of je pijn verdwijnt of vermindert.  

  
En laat het dan een week uit, en gebruik het dan nog een paar 

nachten. Want 's nachts gebruik je je gewrichten niet zoveel. Het laat 
de opbouw van het kraakbeen en alles toe.  
Gebruik het dan sporadisch als je het nodig hebt.  
Ik heb hem uitgelegd dat het erg duur is. Maar vannacht dacht ik dat 

het misschien tijd was om dit los te laten. Dit deel heb ik hem verteld 
dat we hebben. Ik heb 2 of 3.000 verschillende Gans's waarvan de man 
zich het bestaan niet eens kan voorstellen. En we verkopen dit alleen 
op "Knie". (1:42). Het is een duur ding om te doen, en het kost tijd om te 
produceren. We hebben een zeer beperkte hoeveelheid. Ik bouwde 
aanvankelijk, als je je herinnert, ?? Mehrnez zei, ik had een 
??gewrichtsprobleem. Ik legde haar uit, ja, ik heb (ook) een 
gewrichtsprobleem. Zo heb ik het heel snel verholpen.  

  
Ik krijg gewoon geen tijd om mezelf te genezen van de pijn van mijn 

lichaam. En het is weg, het bestaat niet. En het kwam allemaal terug, 
want van kinds af aan, de structuur van mijn lichaam, heb ik een losse 
knieschijf. En voor het eerst in 60 jaar, heeft mijn knieschijf zich 
vastgezet, dat zelfs mijn pijn weg is.  

  
Dus, deze kennis is bij ons, en ik stop het in de Keshe Foundation. De 

waarde ervan is 500 euro per fles. Als je het ontvangt, zoals gewoonlijk, 
gebruik dan niet de Gans, maar het water. En je kunt het misschien 
vanaf vandaag, morgen bestellen. Het is weer beperkte hoeveelheden. 
Ik kan niet, want ik moet het zelf produceren. Ik heb er geen tijd voor.  

  
Dus wie knieproblemen heeft, kraakbeenproblemen, losse banden of 

wat dan ook, kan het proberen. Het wordt niet verkocht als een 
medicijn, het wordt verkocht als een Gans, die je zelf moet ontwikkelen 
als een pleister om te gebruiken. Het is als een CO2 en de rest. Je moet 
er een toepassing voor vinden. En gebruik het niet langer dan 7 dagen, 
want als het kraakbeen te veel groeit, dan heb je een probleem. Als je 
ligamenten te veel groeien en dan stolt het. Dus, gebruik het zeven 
nachten, laat het staan en kijk wat de verbetering is die je ziet. Laat het 
ons weten.  

  
Dit is een onderzoeksontwikkeling. Ik zet het als een onderzoek, het is 

ingesloten als een onderzoeksontwikkeling, het zijn klinische proeven. 
(1:44). Het werkt voor mij, ik heb het voordeel ervan gezien.  



Nu zetten we het als proef klinisch, en je moet er verslag van 
uitbrengen, hoe je je voelde, wat het was. En dan maken we de 
systemen, waar je in gaat. Je hebt de Gans's niet nodig.  

  
We hebben u dus inzicht gegeven in vier of vijf nieuwe producten van 

de Keshe Foundation. Ik denk dat velen van jullie last hebben van dit 
knie- en gewrichtsprobleem. Probeer het eens. Het gaat waarschijnlijk 
vandaag in de verkoop, van de Keshe Foundation als een onderzoek 
ontwikkeling. Het zijn niet de producten zoals een ander doel. Je moet 
het aan ons rapporteren en kijken hoe we het in de toekomst als 
product kunnen ontwikkelen. Je krijgt de, wat wij noemen, de Head 
units, die in de verkoop gaan. Misschien doen we vandaag of morgen 
hetzelfde met de Compact units. En we zullen hetzelfde doen met 
andere producten die zullen komen.  

  
Het aanbod voor elke ziekte over de hele planeet, behalve kanker en 

coma. Met de steun van onze, wat wij noemen, "supporters," voor 5.000 
euro, moet vrijdagavond afgerond zijn. Als u een betaling heeft gedaan 
of u doet een betaling, stuur een kopie naar de Keshe Foundation en 
wij kunnen over naar de artsen die de zaak accepteren, en we gaan 
verder.  

  
Dus hebben we een nieuwe stap gezet in het commercialiseren van de 

technologie voor de fysieke dimensie, en de nieuwe set van de systemen 
plus uw Head unit is nu, het begint geleidelijk...  
een nieuwe wereld van communicatie, een nieuwe wereld van 

kennisverwerving. Het zal zeer, zeer interessant zijn om te zien, als je op 
zoek bent naar een kennis in de wereld van de geneeskunde voor, 
laten we zeggen, een hartoperatie, of ziekte met een hart, (1:46). of hoe 
het kan worden geholpen. En we hebben een andere kenniszoeker die 
hartchirurg is, en hoe je je met elkaar verbindt (kennis). Door zijn 
kennis, krijg je niet alleen de kennis, je krijgt wat je nodig hebt om je 
hart te genezen, door zijn kennis. Dit is de mate waarin deze 
technologie zal gaan.  

  
Dus je komt erachter, dat de dokters de koptelefoon niet opzetten, of 

wat wij noemen, de plasma unit. Want als je bij hem komt, kan hij niet 
weigeren. En als hij hier is om de mens te dienen zal hij dat doen. Of 
met jou, of iemand anders komt naar hem toe, en zegt), ik heb dit 
nodig. Je hebt geen hartoperatie nodig. Ik weet hoe het moet via mijn 
Ziel, ik kan je hart repareren. Je koopt een hoofdtoestel en je gebruikt 
het, en je verbindt je met de Ziel van de hartchirurg.  

  
Dit zijn de nieuwe technologieën die over een paar jaar net zo gewoon 

zullen worden als de huidige mobiele telefoon. Maar in de komende 
weken zal de Keshe Foundation beginnen met de introductie. We 



zullen deze op de markt brengen vanaf de komende 24 uur, en dan 
bouwen we verder aan de volgende stap. Nu gaan we naar de, als u 
vragen heeft die we kunnen beantwoorden alstublieft.  

  
V: .. Hallo Mr. Keshe, dank u voor uw aanwezigheid. (1:48). Wat gebeurt 

er met de man die deze dimensie verlaat zonder kennis van zijn 
schepping? wat is er gebeurd met alle zielen die niets van 
transmutatie afweten? waar zijn ze?  

  
K- De Ziel weet het, dat is waar ze naar getransmuteerd zijn.  

  
Zoals ik altijd al zei, de aarde is een kwekerij. Waar het dat zaadje 

creëert, die bol. En het neemt je mee, je koopt het, en dan plant je het, 
je geeft het water en dan geeft het je die bloem. Ik was een paar dagen 
in Amsterdam voor werk van de Keshe Foundation. Ik hou van 
Amsterdam omdat, het maakt niet uit wanneer je door het vliegveld 
komt, ze hebben tulpen. En mensen uit de hele wereld die door 
Amsterdam gaan, kopen deze (tulpen)uien (als zaad), of deze tulpen en 
nemen ze mee naar hun land, of naar hun land of naar huis, het maakt 
niet uit.  

  
Aarde is die bloemenwinkel, is die kwekerij waar de bloemenwinkel 

zijn bloemen en zijn uien haalt. Het is het zaad. Waar het het zaad plant 
van de STM, die dat kleine ontstekinkje nodig heeft om een cyclus te 
starten. Zoals ik in het verleden al zei, om de kracht te krijgen, om 
samen te komen in de ruimte duurt miljarden jaren, en vooral om een 
plasma te worden.  

  
Waar nu de STM door het leven van de man, (1:50). 50 - 60 - 100 jaar op 

deze planeet creëert dat zaad. Nu moet je het gewoon loslaten. En dan 
hebben die velden in het universum, die komen om het zaad van iets 
te beginnen, al de uien of wat wij noemen, het zaad van de Ziel om het 
te laten groeien.  

  
Als je naar Schotland gaat, doen ze wat wij noemen, "shrimp seeds", of 

één dag garnalen, of drie dagen garnalen. De mensen die in de 
garnalenwereld zitten, gaan naar Schotland, en ze kopen...  
één dag oude garnalen, en ze nemen het mee naar Afrika, en dan laten 

ze het groeien. Waar in Afrika voor hen om dat te kweken, er geen 
faciliteiten zijn. Dus het is hetzelfde.  

  
Het universum heeft de aarde als zaad daarvoor, om sneller de 

volgende generatie te scheppen. Je moet begrijpen, het licht van de 
kennis van de essentie van de schepping van de Schepper is zo snel, en 
het is zo snel in zijn uitgestrektheid, dat het het nodig heeft om een 



punt van controle, samensmelting en schepping te vinden. En de STM, 
is die, is die kas.  

  
Soms als ik wetenschappers hoor praten over het "broeikaseffect" en 

dat de aarde heter wordt of zo. lach ik. Ik zei, God schiep deze broeikas 
om de STM te creëren. Waar hebben die mensen het over? Dus dit is 
waarom, als je een kas bouwt, als je je bloemen en de planten erop zet, 
ga je kijken hoe mooi ze zijn, (1:52). hoe ze groeien. Als er een infectie is, 
als er ziekten zijn, corrigeer je die.  

  
En deze kas die Aarde heet, krijgt bezoek van de Schepper, om te zien 

wat er gedaan moet worden, hoe het gecorrigeerd moet worden, hoe je 
de ziekte van het doden en al het andere uit de mens krijgt. Dan stuurt 
Hij wat wij noemen, de tuinmannen, de leraren, om het te polijsten, te 
perfectioneren dat het eruit gaat als een perfect zaadje, en dat is onze 
taak. Dus, de Aarde is die kwekerij. En de Schepper houdt van deze 
kwekerij, omdat het geschapen is door Mitra. En het wordt verzorgd 
door Zijn liefde, en moest gecorrigeerd worden en wij vervolmaken het. 
Nu bereikt het dat punt, waartoe we toegang hebben via essentie van 
liefde.  

  
Als je een bloem koopt bij een bloemist voel je twee dingen. Als hij je 

bloem die hij op een markt heeft gekocht een plant verkoopt, geeft hij 
die gewoon aan je. Maar als het een plant is die hij heeft gekweekt en 
hij verkoopt die aan jou, dan geeft hij je daar liefde, informatie en liefde 
over, omdat het een deel van hem is.  

  
Zo is het ook met de mens. De ziel die op deze planeet is geschapen is 

gedaan, aangeraakt door de liefde van Mitra, en God heeft het 
overhandigd... en het moet perfect zijn. Dus, als het het universum 
ingaat, wordt het een perfecte tulp. Van een die we Schepper noemen, 
en een die we Mitra noemen. Als ze elkaar kussen, ontstaat er nieuw 
leven.  

  
Nog een vraag? (1:54).  

  
V: ... Emotie in verticale wezens, in de 217e Knowledge Seekers 

Workshop (KSW), om één uur en vijfendertig minuten. Hij heeft een 
citaat daaruit, blijkbaar. Verticale wezens veranderen hun kleuren, 
levenscyclus en hun vormen. Want voor het eerst als je dit begrijpt, 
begrijp je dat Verticale mensen emotie hebben. Emotie is een 
bevestiging van het bestaan in het garanderen van het bestaan. 
Verticale mensen leert ons over gegeven nemen en dat dit proces 
hetzelfde is met alles in het universum. En het citaat is, de beoordeling 
van wat je kunt nemen moet eerst overwogen worden, om te krijgen 
wat je nodig hebt en wat je kunt geven. Dus de vraag is, de mens is 



nog niet gevorderd in dit leren met Verticale mensen. Kunt u ons beter 
begeleiden in dit leren met de Verticale wezens? Wij stellen uw 
begeleiding op prijs.  
K- De essentie van aanpassen is de essentie van de Schepping. Hoe je 

je aanpast, en hoe je die positie creëert.  
  

Verticale mensen hebben ervoor gekozen om te blijven zitten. (1:56). 
En blijven zitten betekent dat je niet verwacht, maar dat je een plek 
hebt gekozen, die je in staat stelt niets anders te doen, dan te genieten 
van de omgeving. Je hoeft er niet voor te moorden. Je hoeft niet uit te 
reiken om iets te vernietigen. Ze ontvangen de energie, wat ze nodig 
hebben in de omgeving, de cluster die ze om zich heen hebben 
gecreëerd.  

  
Dat maakt wat wij noemen, als onderdeel van het "ethos van Mitra." 

En wat ik vandaag introduceerde, de Compact unit, en wat wij 
noemen, de Plasma Head unit, maakt deel uit van dat proces dat in 
gang is gezet. Het maakt deel uit van dat proces. Heb ik bestaan? Ik 
leef, ik zit op een plek genaamd, Aarde of mijn tafel, ik draag mijn 
Plasma Hoofdtelefoon bij me, mijn unit zit op mijn tafel in mijn huis. En 
ik ga naar New York, en ik hoef niet te doden, want ik ben in New York 
om iets te eten, ik ben verbonden met mijn eenheid. Het is de 
uitbreiding van de kamer, uitbreiding van de omgeving.  

  
Ik ga naar een andere dimensie op een andere planeet, ik hoef niet te 

doden, want ik heb al geleerd toegang te krijgen tot de Universele 
Energie. Die hoofdeenheid in mijn huis is het centrum van energie-
eenheden in het universum geworden. Als je naar de plant kijkt, (1:58). 
de verticale plant, het wezen, groeit het niet op één plaats, maar het 
groeit op een andere plaats. Omdat het zich verbindt met het veld van 
dat centrum waar het kan overleven zonder iets anders te doen.  

  
En dit is wat we moeten leren. Hoe de universele energieën aan te 

boren. En dit wat ik noem, Compacte eenheden, zijn een interim 
systeem tot je geleidelijk leert, dat je er niet eens de eenheid of de 
plasma hoofd eenheid voor nodig hebt. Omdat je Ziel zich uitbreidt, en 
het leert, en dan geleidelijk, als het een deel van je lichamelijkheid in 
zichzelf bracht, en het werkt. Nu brengt het de systemen die je op tafel 
legt op je hoofd als deel van het systeem in zichzelf. En het leert hoe 
het moet doen.  

  
Het maakt deel uit van het leren van de uitbreiding van de Ziel, van 

het centrum naar de hoofdeenheid, van de hoofdeenheid naar de tafel, 
en dan van de tafel naar het universum. Je kunt geen marathonloper 
maken van een man die niet eens weet hoe hij moet lopen, tenzij je het 
hem leert. En nu doorlopen we dat leerproces.  



  
Ik weet niet hoe ik het moet uitleggen. Maar in een deel van 

communicatie, begrip of verlichting, hoe je het ook wilt noemen. Deze 
vraag was (van de Universele Gemeenschap of "Aliens"), hoe kwam de 
mens, plotseling in deze positie. Dat wij, miljoenen jaren bezig met het 
ontwikkelen van deze machines, het oversteken van de universums, 
niet konden begrijpen. (2:00). Wat hebben wij gemist, dat de mensen 
niet hebben gemist? Ik zei, één ding hebben jullie gemist, het was de 
liefde van de Schepper. Jullie hadden er in moeten slagen, jullie 
hadden moeten ontdekken hoe je Mitra kon aantrekken, dan hadden 
jullie de bloem ontvangen.  

  
Het menselijk ras, de planeet Aarde, wist dit te zien, de zetel van de 

liefde te plaatsen, en dat is jullie schoonheid. Jullie lokten de Schepper 
naar de schoonheid van de planeet, en de rest is geschiedenis. Toen 
jullie de Schepper lokten, begonnen jullie het te ontvangen, maar 
tegelijkertijd had Hij  
de tijd te doen, om dingen verkeerd te zetten, die gingen tijdens de 

wilde tijd van wat wij noemen, het "wilde westen," of tijdens de tijd van 
de schepping van deze planeet.  

  
Nog een vraag?  

  
V: Wang Lynn... Hallo, meneer Keshe. In het laatste onderricht legde u 

reïncarnatie verder uit. Geen individuele ziel wordt gereïncarneerd. 
Maar een deel van iemands eigen informatieveld zal op het moment 
van overlijden blijven interageren met de omgeving en een nieuwe 
individuele Ziel creëren. Ik zou meer details willen weten over de nieuw 
gecreëerde Zielen, namelijk. (2:02). Van hoeveel oude Zielen is het 
informatieveld van de nieuwe individuele Ziel over het algemeen 
afkomstig? Zijn de talenten van de nieuwe Zielen, zoals muzikaal 
talent, emotionele patronen, zoals angst voor het donker, 
geloofspatronen, zoals geloven in het bestaan van de buitenaardse 
wezens sinds de kindertijd, enz. afkomstig van de oude Ziel? Is de wens 
van een nieuwe Ziel, zoals de heer Keshe, om de mensheid de Ziel en 
de principes van de Schepping te laten begrijpen in de uitgestrektheid 
en de onmetelijkheid van de diepe ruimte, een voortzetting van de 
wensen van de oude Ziel uit het verleden? En tenslotte, scheiden de 
oude Zielen zich af en worden ze onderdeel van verschillende nieuwe 
Zielen? Ik hoop dat u ons helpt dit verder uit te zoeken. Dank u.  
K- Van wie is dit?  
R: Ruthie Lynn.  
K- Oh, Wang Lynn. Ze is op reis. Ik weet waarom ze dit geschreven 

heeft. Ze zit ergens in het onderwijs.  
  



Je moet begrijpen, dat wanneer je de dimensie van een Ziel bereikt, er 
geen oude Ziel en nieuwe Ziel is. Je hebt toegang tot alle kennis van 
alle Zielen. Dus, alleen omdat je vandaag geboren bent, betekent niet 
dat je een nieuwe Ziel bent, want je Ziel is verbonden met alle Zielen. 
Dus, je bent een nieuwe opslagcapaciteit. (2:04). Maar met toegang en 
verbinding met alle opslagcapaciteiten, de condensatoren van 
voorheen.  

  
Terminologie van oud en nieuw is zinloos als je de totaliteit van de 

Schepping begrijpt. Er is geen tijd in de ruimte. Want als je eenmaal in 
de moederschoot bent geschapen, heb je toegang tot de totaliteit van 
de kennis van de Schepping, zelfs tot de Schepper.  

  
Niemand van jullie die op de 16e in contact kwam met de Ziel van de 

Schepper werd gebracht, en opgeleid en de rest. Jullie maakten er deel 
van uit bij het ontstaan in de moederschoot. Dus, de terminologie van 
oud en nieuw, is een gebrek aan begrip van de Schepping.  

  
En zoals ik vandaag al een paar keer zei, als je eenmaal een plasma 

wordt, heb je toegang tot het hele spectrum van het universum. Het is 
alleen de mens die ervoor kiest het te negeren. Omdat je het niet 
nodig hebt op deze planeet, je hebt de koeien, je koos ervoor om ze te 
eten, je had het water, je koos ervoor om het te drinken. Dus je ging 
niet op zoek naar andere energiebronnen in het universum.  
De luiheid van de mens bracht de mens tot moordenaar. Waar de Ziel 

niet doodt. Waarschijnlijk heeft de ziel van het varken dat u at, kennis 
gedeeld met uw Ziel, gevoed, toen het nog leefde als ziel, maar uw Ziel 
heeft het niet gedood om de kennis te vergaren. (2:06).  

  
Ga terug naar het onderwijs van enige tijd geleden. En ik zei, alles wat 

je voorvaderen hebben gedaan is vastgelegd, en is een kennis 
geworden, en het zit in je Ziel. Je vader, je voorvaderen worden niet je 
betovergrootvader, maar de Ziel van de Schepping. Net zoals je 
toegang hebt tot de Ziel van je overgrootvader, heb je toegang tot de 
Ziel van de Schepper en de Schepping.  

  
En het mooie is, nu je het begrijpt, als de mens een "gadget man" is, 

kun je een systeem maken om die velden te matchen, om toegang tot 
te krijgen, om terug te brengen. Je kunt een plasma creëren van de 
kennis van de routes van de reizen in het universum. En dan open je 
een agentschap. Je kunt de kennis hebben van het reizen naar elk 
punt in het universum. En je zet er een bord buiten, en mensen die 
naar de planeet "Zibzib" willen, komen naar je toe, ik wil naar de 
planeet "Zibzib," en het is, "oh, het systeem is de kracht die je nodig 
hebt," en je bent er onmiddellijk.  

  



Het is het begrip dat de verlichting brengt, en als je eenmaal verlicht 
bent heb je niets anders meer nodig.  

  
Trouwens, als Lin hier is. Deze week, op de 22e is het Chinees 

Nieuwjaar. De beste wensen, en een van de meest voorspoedige tijden 
in de tijd van het konijnenjaar. En ik denk dat het zal zijn wanneer de 
mensheid de wat ik noem, (2:08). "de sprong," als een konijn, en we de 
kennis vergaren. Ik wens alle Chinese kenniszoekers een voorspoedig 
en rijk Nieuwjaar.  

  
Nog een vraag?  

  
Hallo, meneer Keshe. Hallo, Rick. Hallo, iedereen. Het 

is Mehranez. De spion uit Iran. Ben je nog steeds in 
Teheran?  
Ja, meneer.  
Ze zullen je niet laten gaan.  
Ik drink thee met saffraan en denk aan u. En ik bedank je. Want ik 

kreeg net internet een paar seconden voordat je je, je naam zet. Dat is 
spannend voor mij. Ik ben zo opgewonden dat ik internet heb. Ik kan 
niet praten. En ik wilde gewoon mijn resultaten melden met 20th van 
januari. Het was meer dan ik kon verwachten. En voor degenen die 
niets voelden, ik denk dat ze eerder aan zichzelf moesten werken en 
gewoon rust moesten geven, geven, geven. En ik denk dat ik daarom 
echt, echt, echt een fantastisch resultaat had dat het laat zien. Het 
klinkt voor mensen om me heen. (2:10). En ik wilde je gewoon heel erg 
bedanken dat je ons de kans geeft om dit soort oefeningen te doen. En 
ik wens je het allerbeste om door te gaan, dat we kunnen gebruiken en 
anderen kunnen laten gebruiken. Ik kreeg uw programma laat, maar ik 
luister daarna, en dat is mijn vierde dimensie. Als ik naar je lessen 
luister, ik alleen de oplossingen zijn erg... Geef veel hoop, veel hoop. Ik 
praat altijd met mensen om me heen, mensen geloven me. Dus, ik 
hoop dat alles goed is dat je je technologie komt brengen, want de 
mensen weten echt dat er geen andere oplossing is, maar een 
oplossing zoals de jouwe. Die schoon is, die rechtvaardig is, die gelijk is, 
waar plaats is voor iedereen, elk ras, elke religie. En alles is klaar, hoop ik 
van onze kant. Dan aan uw kant en U Raad besluit. Bedankt dat u hier 
bent. We zijn vereerd dat u hier bent. En we wensen u veel gezondheid, 
succes en geluk.  
K- Heel erg bedankt. Geniet van de mooie winter in Iran.  
Bedankt voor je aanmoediging. Ja, het is droog. (2:12) En het is heel 

aangenaam om te lopen. Het is hier niet vochtig. En de mensen zijn 
erg beleefd, erg rustig. Geen lawaai op het pad. Het is 
verbazingwekkend. Het is gewoon een wonder dat deze mensen zo 
beleefd en zo wijs zijn.  



Soms, om de paar dagen zie ik iemand die zo filosofisch geweldig is. 
En ze laten het niet zien, ze doen het niet? Ik geniet echt van dit deel 
van de reis. En ik leer ook.  
K- Wanneer ga je terug naar Frankrijk?  
V: Ik heb geen idee.  
K- Ik denk dat er net genoeg is voor het nieuwe 

jaar. Ik heb geen idee. Eerlijk.  
K- Oké, geniet ervan.  
V: Nieuwjaar. Nieuwjaar is voorbij. Oh, welk nieuwjaar? Oh, Nieuw 

Farsi. Oh, ik hoop van niet, want ik wil graag terug naar huis. Maar het is 
oké. Ik moet hier zijn.  
Dank u wel, meneer.  
K- Hartelijk dank. Nog een vraag?  

Ik was aanwezig bij de Soul Plasma Flight Experience op 16 december 
2022. En ook op 20 januari 2023, gehouden door de Keshe Foundation 
Ruimteschip Instituut. (2:14). En ik ben zeer geïnteresseerd om meer te 
leren over deze technologie en hoe mijn Ziel kan interageren en 
evolueren met de hulp ervan. Mijn vraag is, hebben mensen die aan 
deze  
evenementen hebben deelgenomen enige vorm van verbinding met 

de vluchtverbeteringsunits in Linz?  
Kun je dat herhalen, alsjeblieft?  

  
V: Hebben de mensen die aan deze evenementen deelnamen enige 

band met de vliegverbeteraars in Linz?  
  

K- Ja.  
  

V: Zo ja, wordt deze verbinding gemaakt via de mobiele telefoon? Of is 
het niet afhankelijk van dat apparaat?  

  
K- Met de mensen die zitten, jullie gebruikten allemaal je koptelefoon, 

dat is hoe je verbinding maakte. Maar in de 20e sessie, tussen het lab 
dat de back-up generator is van de nieuwe structuur is draadloos. Het 
is wat wij noemen, plasmaverbinding. Het is de nieuwe technologie.  

  
Ik denk dat wanneer we deze nieuwe plasma head units gaan 

plaatsen en u ze ontvangt, u zult zien dat de ervaring totaal anders zal 
zijn dan toen u de (mobiele telefoon) gebruikte. Wanneer je de head 
units gebruikt, zoals de mobiele telefoon, bereik je in de dimensie (D) 
van  
om bij de Ziel te komen. Bij de plasma-eenheden is er geen conversie 

naar de materiestaat. Het wordt een totaal andere ervaring.  
  



Dat weten we omdat iemand van ons team in het systeem zat en naar 
de monitor keek.  
(2:16). En ik kon hem dat niet vertellen, je kijkt naar een "niemands" 

communicatiesysteem in de verbinding tussen het plasma en de 
Schepper. Het toont anders, het interageert anders. En in de 20ste leer 
op, wat ik noem, op de 20th van januari leer, diegenen onder u die bij 
ons waren, we kondigden het achteraf aan omdat het proces was 
ingesteld, gepland, en gemonitord en opgenomen.  

  
Toen de Ziel van Mitra en de Ziel van Kind van Mitra binnenkwamen, 

hebben we het opgenomen. En het is zeer, zeer duidelijke, heldere 
interactie voor die 10 minuten. Zoals ik heb uitgelegd aan de 
Kenniszoekers die aanwezig waren tijdens de sessie van 20th , blijf ik 
met een mobiele telefoon in verbinding met jullie als Kenniszoekers en 
ons controlesysteem. Maar ik grijp nooit in via de Ziel. Ik kom nooit 
binnen om in te grijpen.  
En ik informeerde onze mensen op de achtergrond, dat ik in zo'n 

minuut via de Ziel ga. En onmiddellijk zagen we de reactie.  
  

Ik ben heel duidelijk over de twee verschillende posities die ik inneem. 
Eén als mens, en één als Leraar. En zelfs in het proces met de interactie, 
toen er een aanwezigheid was van de Kenniszoekers in interactie met 
Christus of Mozes. (2:18). Wij dragen die kracht, en voor het eerst is het 
fysiek vastgelegd.  

  
En dit wordt allemaal opgestapeld als een rapport door de mensen die 

op de achtergrond zitten, dat we dit in de toekomst in detail vrijgeven. 
Het is allemaal gemarkeerd wanneer en hoe. We brachten Mitra, en de 
Ziel van het Kind van Mitra een keer eerder in de sessie, en we keken 
toe.  
En dan heb ik op de achtergrond laten weten, dat ze op dit moment 

aanwezig zijn, kun je opnemen. En we zien de verandering. Het is fysiek 
opgenomen. En jullie zien de verandering, zoals jullie interactie hadden 
met de Ziel van de Schepper, wij zien het.  

  
Toen de Ziel van de leraar binnenkwam, zagen we het weer. We 

kunnen de gegevens vrijgeven, de grafieken zijn beschikbaar. Dat 
hebben we uitgelegd in de 20th sessie. Dus alles is er, het is alleen dat, 
zoals mijn zus eens tegen me zei: "Ik zag je downloaden." We kunnen 
de kennis downloaden naar elke STM, maar de man heeft nog steeds 
dat stukje ingebakken moord en vernietiging in zich, en dat kan de rest 
van wat er is verpesten.  

  
Dus, we hebben de kennis dat we dat kunnen doen. Dan gaan we 

naar de volgende stap. Het is jij die niet klaar is. (2:20). De tafel is 
gedekt.  



  
Het zal interessant zijn, voor degenen die zich aanmelden voor het 

diner met de Schepper, hoe jullie daarna zullen reageren. Hoe jullie 
eetpatroon zal veranderen. Hoe je kijkt naar de consumptie van de 
energieën. Hoe je de anderen om je heen beïnvloedt. Wordt het, omdat 
je vegetariër wordt, "mam, ik word vegetariër," je kookt geen vlees. In 
dit proces, omdat het door verheffing van de Ziel is, verhef je de 
anderen. Je zult de reactie in de anderen zien zonder te spreken, want 
de interactie komt door interactie van de Ziel.  
Nog een vraag?  

R: Jefferson zegt verder, ik gebruik constant een Nano coating 
(Infinity) lus op mijn mobieltje. Maar ik heb deze lus verwijderd op de 
dag van het evenement. Verhindert het gebruik van deze lus na het 
evenement het maken van deze verbinding? Moet ik deze lus niet 
meer gebruiken als ik verbonden wil blijven met de vluchteenheid?  

  
Ik gebruik het altijd. Met onze telefoons is het er altijd, constant. Deze 

zijn een materie staat, de staat van de kracht van de Ziel is veel hoger. 
Het stoort niet.  

  
Ik kan je, ik kan je een systeem bouwen dat je Soul zal storen. Als je 

het op de achterkant van je telefoon zet, dan krijg je je ??storing. We 
lieten dat zien in de 16th les, er was zoveel ruis op de achtergrond, waar 
iedereen over klaagde. (2:22). Maar toen het ging om het toetreden tot 
de Ziel van de Schepper was het achtergrondgeluid irrelevant, omdat 
de kracht van de Ziel totaal anders is.  

  
Nog een vraag?  

  
V: Kan de MaGrav Plasmatische Energie de niet-elektromagnetische 

energieën van radionische machines versterken of...  
  

Ze maken allemaal deel uit van het spectrum van de magnetische 
velden. En als uw systeem toevallig op hun sterkte is, zullen ze 
interfereren.  

  
Je herinnert je altijd het hondenfluitje, als je het principe erachter 

begrijpt. Als je de kennis ervan begrijpt, op een bepaalde manier... Je 
blaast op een fluitje, wij mensen horen het niet, maar de hond reageert. 
Het is hetzelfde met de kennis. Het is dezelfde interactie van het veld 
van alles.  

  
Het magnetische veld van de kracht, het volledige spectrum is er altijd. 

Het hangt ervan af of je gerijpt bent, of je de uitrusting hebt, of je 
opgeleid bent om die kracht te ontvangen.  



  
Wanneer je jezelf zo'n vraag stelt, denk dan aan het hondenfluitje. Het 

is een fluitje, je ziet het geblazen worden, maar we horen het niet. Maar 
de hond reageert, omdat het de juiste sterkte heeft. Zo is de STM. Zo is 
de verlichting. (2:24). Als je de structuur van het oor van de man 
verandert, zul je het hondenfluitje ook horen. Dus, je zult verlicht 
worden tot de stem, tot het geluid van de hond.  

  
Ik heb deze vraag al eens eerder gesteld, misschien begrijp je het nu, 

misschien kun je hem nu beantwoorden. Als u zich herinnert, heb ik 
uitgelegd, het tijdstip van het vertrek van de STM uit de 
lichamelijkheid, het scheuren door het volle veld. Want het zit niet in 
de straal, het zit in het plasma, dat letterlijk uit het lichaam explodeert 
op het moment van overlijden. Wetenschappers hebben  
gemeten, de explosie na het verlaten van het is ongeveer "18 

Hiroshima bommen."  
Als je dit begrijpt. Als je de veldsterkte erachter begrijpt, dan, hetzelfde 

als de hond. Als de hond het geluid hoort dat wij niet horen, zo is, horen 
wij de communicatielijn van onze Ziel niet. Zelfs dat fluitje gaat de hele 
tijd, wat we in de dimensie van lichamelijkheid (P) niet zien. Maar 
ergens in de communicatielijn registreren we er iets van, we noemen 
het een droom. (2:26).  

  
Zelfs terwijl ik tegen je praat, je naar me luistert, je hier 

geconcentreerd bent, zie je het licht, je ogen midden in de nacht dicht, 
of je zit in de zon, op het strand, of sommigen van jullie zijn op, en vele 
andere dingen, is je Ziel nog steeds aan het communiceren met de 
oma, met, god weet waar, en waar hij heen gaat en wat hij gedaan 
heeft. Maar je bent je er niet van bewust. Het is als dat hondenfluitje.  

  
We hebben ervoor gekozen het te negeren. Omdat we anders niets 

kunnen doen. We zullen het fysieke leven niet hebben zoals we ons 
hebben geconcentreerd, alleen luisteren naar vijf zintuigen in plaats 
van de rest. We negeren de rest tot de tijd komt, bij de dood, dan 
luisteren we naar de Ziel. Dit is waar we voor gekozen hebben. We 
hebben ervoor gekozen het hondenfluitje niet te horen.  
Omdat we die frequentie negeren, ook al zit het in ons lichaam om 

het te absorberen. We hebben het in ons om het op te pikken.  
  

We hebben bepaalde velden gekozen die verband houden met emotie 
en fysieke interactie, en we hebben de rest buitengesloten, ook al 
bestaat de rest. Nu openen we het andersom. Kijk door de interactie van 
de velden van je Ziel, je noemt het, het oog van de Ziel, en zie dan wat er 
nog meer bij komt kijken. Dit is waar we de man naartoe brengen.  

  



Alleen omdat hij het negeerde betekent niet dat het niet bestaat. 
Alleen omdat jij die bandbreedte in je oor negeerde om het gefluit van 
de hond niet te horen, betekent niet dat het niet bestaat. Hoe komt het 
dat de hond reageert? Maar het interessante is, als de hond dat geluid 
hoort en erop reageert, hoe reageert de Ziel van de hond dan op 
andere dingen die wij niet horen, omdat het in zijn eigen element zit. 
(2:28). Een andere hond wel, maar de mens niet. Een andere hond weet 
dat deze emotie rangorde betekent, deze emotie betekent honger, 
deze emotie betekent iets anders, deze emotie betekent angst. Maar in 
ons systeem bestaat die emotie niet, omdat we hem niet kennen, we 
hebben hem genegeerd. Dat is niet de kracht die we gebruiken, ook al 
is die er wel. We zijn er niet op afgestemd.  

  
Het is als, wanneer je naar Amerika gaat, heb je duizend kanalen, 

televisiekanalen die je kiest voor één kanaal, het betekent niet dat de 
anderen niet bestaan tot je er in gaat. Ze zijn er allemaal. Je kiest waar 
je op ingaat of kijkt. En precies, het is het leven van de man.  

  
We kunnen aftappen, niet alleen bij de dood, op elk moment. Alle 

velden van het universum. Veel mensen hebben het in het verleden 
gedaan, het is niet de eerste keer. Nu zetten we het in een fysiek 
systeem, dat jullie allemaal in het fysieke systeem kunnen gaan. Het zit 
in jullie hersenen, wij hebben het, jullie doen het. En je hebt deze 
gezien. Jullie kwamen naar Linz, we zeiden dat jullie naar de maan 
moesten gaan. Jullie gingen allemaal onmiddellijk. Sommigen van 
jullie zeiden, ik wil niet reizen, ik wilde alleen mijn opa zien en jullie 
gingen. Dus, je hebt er controle over. Je wilt het niet doen. Je wilt niet 
naar de maan gaan.  
Nog een vraag?  

V: ... Waarom is de MaGrav zo duur, terwijl de onderdelen van de 
MaGrav zo eenvoudig zijn? Ik kom uit Indonesië.  

  
K- Ja, deze meneer heeft geprobeerd MaGravs te pakken te krijgen 

voor massaproductie voor zijn eigen commercieel gebruik. (2:30). En als 
het zo is, maak je het, je besluit het te doen. We hadden deze interactie 
met deze meneer. Geef het aan mij. Het is zo duur, ik begrijp het, ik 
gebruik het en dan kan ik het commercialiseren voor mijn eigen 
voordeel, voor wat ik wil doen. En om andere mensen er wat van te 
geven. We begrijpen dat als het... We hebben de kennis aan jullie 
gegeven, maar de kennis gaat ten koste van de kosten. Als we de 
MaGravs maken, wilt u dan duizenden, tienduizenden, 
honderdduizenden onkosten betalen die de Stichting Keshe elke dag 
maakt? Nee.  

  



Hoeveel van jullie hebben de afgelopen 10 jaar de lessen van 
Kenniszoekers gevolgd?  
Hoeveel van jullie komen naar de centra? Hoeveel van jullie hebben 

de technologie, de  
Gans, of wat dan ook gebruikt en iets terug in de Stichting gestopt? 

We zagen de Italianen, ze kwamen om te stelen en ze stalen. Maar wat 
ze stalen dat waren de kruimels, gaan nergens heen. Elke dag, elke 
dag, zelfs tijdens, kunnen we u de kosten per uur geven voor de Keshe 
Foundation. Wie van jullie betaalt dat? En als we om steun vragen, "oh, 
ze kunnen het, ga goud maken, laat iets anders doen, wat dan ook." 
Nee. ... Om dit programma draaiende te houden, ook al helpen veel 
vrijwilligers aan de achterkant, ze worden ondersteund door anderen 
en zichzelf, kost het de stichting duizenden per maand, alleen al om de 
internetstructuur van de Keshe Foundation draaiende te houden kost 
het ongeveer 25.000 per maand. (2:32). Wie van jullie helpt? Wie van 
jullie stuurt ons 25.000?  

  
Dit is gewoon de structuur van het internet, ruggensteunen en alle 

kosten daarvan. We betalen elke maand duizenden voor de service. We 
bezitten het niet. Alle back-up. Microsoft, Google, God weet, Amazon. 
De rekeningen komen, je betaalt een maand niet, je hebt geen 
diensten. Je betaalt door de kosten van de MaGravs om de structuur 
draaiende te houden. Het Linz Center kost ons tienduizenden per 
maand. Hoeveel betalen jullie? Is er iemand van jullie die zegt, 200.000 
- 100.000 betaal ik voor een maand kosten van de Stichting?  
Nee.  

  
Je klaagt als we onze uitgaven dekken in dingen? Jullie zijn dieven, 

niet wij. Wij produceren, wij bedienen het, jullie vinden het leuk, jullie 
betalen, het laat ons draaien. Jullie zijn dieven van nature. Toen u de 
vraag stelde, waarom het zo duur is, omdat u gewend bent te stelen, 
het is uw gewoonte.  

  
Kom maar kijken, we betalen elke maand honderdduizenden om de 

Keshe Foundation over de hele wereld draaiende te houden, en ik doe 
het al 20 jaar. We zagen het. We vroegen jullie hulp, sommigen van 
jullie hielpen. We verloren door fraude. Dus hij kwam terug, het geeft 
niet, je hebt een fout gemaakt, we willen ons geld terug. We betalen je, 
we vinden, we ontwikkelen, we zijn een structuur dynamisch, maar we 
hebben het gezien.  
Wanneer is, (2:34). we kunnen komen en  
iets zetten en meer nemen, het is van ons. Wanneer is het probleem 

van jullie. We zijn mannen, we zijn geen dames zoals jij. We vinden een 
oplossing. Dan weet je waarom het duur is.  

  



We hebben het je gegeven, maak het zelf, je hebt ons niet nodig. 
Hoeveel van jullie hebben de MaGravs gemaakt en zeggen dat het niet 
werkt. We verkopen de nieuwe units, de Compact units, de energie 
units, de plasma energie unit, we garanderen minimaal 30%. Als het 
niet werkt, stuur je het naar ons terug. We komen bij je zitten en kijken. 
Als je 80% terugkrijgt, betaal je een deel terug. Nee, het is voordeel in 
mijn zak. Zoals een kenniszoeker me vertelde in Italië toen we aan het 
eten waren, hij zei, we zijn een Universele Raad geworden om mensen 
onze producten te laten kopen, we hebben geen interesse in de Keshe 
Foundation.  

  
Nog een vraag?  

  
V: ... Vervangen de compacte eenheden de Power Enhancement 

Combined Plasma Generator Electric Gas?  
  

K- Niet echt, nee. Deze Compact units heb ik bewust ontwikkeld voor 
de volgende ruimte, wat je noemt, ruimte ontwikkeling. (2:36). De 
Compact units zijn tabletop. En ook al geven ze je iets op de generatie, 
het is een essentieel onderdeel van de volgende ruimte ontwikkeling. 
We leggen meer en meer het gebruik ervan uit.  

  
Ze zijn erg krachtig. Ze zijn op een heel speciale manier gebouwd, en 

ze, hoe je het noemt, creëren die voorwaarde voor de volgende 
generatie ruimtevaart. Als je het zo bekijkt, brengen we je in Linz in het 
systeem. Nu met het compacte systeem neem je het mee van thuis, je 
hoeft niet te reizen. Het maakt deel uit van het mobiele 
systeemvervoer, als je besluit dat je het Linz Centrum niet nodig hebt, 
ook al zal het hier met ons verbonden zijn.  

  
We verspreiden de kennis en technologie via kenniszoekers over de 

hele wereld. En dit maakt er deel van uit. Weet je nog toen we de 
eerste MaGrav unit plaatsten, een van de Kennis Zoekers maakte hem 
open, en hij ging er doorheen, en hij plaatste elk plaatje.  
Hoe deze, hoe ze die plaatsten, hoe we de MaGrav opensneden en 

zagen wat erin zat. Heeft iemand van jullie er baat bij gehad? (2:38).  
  

Sommigen van jullie zullen hetzelfde doen, maar jullie zullen het niet 
begrijpen. En het mooie is dat als je het eenmaal doet, je de kennis 
verliest. Het is heel, heel interessant.  

  
Deze dingen worden gedragen met de Ziel van kennis, en je hebt het 

niet begrepen. Je steelt, je steelt ervan ?? Je krijgt het niet, je hebt het 
al van jezelf gestolen. En, ja, de  
Compact units maken deel uit van de volgende ruimte ontwikkeling. 

Maar je kijkt nog steeds naar de energiekant ervan. Dus, god zij met je.  



  
Nog een vraag?  

  
V: .. Afgelopen vrijdag voelde het alsof iemand aan mijn grote tenen 

trok om mijn benen op te tillen. En je zei dat vandaag. Kunt u mij dat 
uitleggen? En ik zag een glanzende oranje kleur in Profeet Mozes  
sectie, en helder groen in Jezus sectie en helder wit in de Profeet 

Mohammed. En daarna zag ik een glanzende magenta kleur.  

K- Veel van jullie gaan om met de Ziel van de Scheppers, en de manier 
waarop jullie de positie van de Profeten uit het verleden hebben 
waargenomen. In werkelijkheid zouden jullie alle Profeten dezelfde 
kleur moeten zien. Wanneer je verschillende kleuren ziet, zoals ik 
eerder in het onderricht zei, wanneer je door de spanwijdte van het 
universum reist met de interactie van je Ziel met de Ziel van wie is, wat 
voor je ligt, (2:40). ken je hun bedoeling. Omdat het dezelfde kleur is, 
maakt het niet uit waar je heen gaat, de Zielen zijn van dezelfde kracht.  

  
Dan begrijp je, wanneer je de verschillende Profeten als verschillende 

kleuren ziet, niet alleen de herkenning van hen, wie ze zijn, maar in 
wezen zouden ze allemaal dezelfde kleur moeten hebben. Het was 
dezelfde Ziel. Je raakte mijn Ziel aan. Zo zie je me dus.  

  
Je raakte de Ziel van mijn lichamelijkheid, je ziet me anders, dan is het 

mijn fysieke intentie naar jou toe, ik hou van je, ik wil bij je zijn, maar in 
de Ziel is het hetzelfde. Als je in de kleur van de man, een goudachtige 
kleur in de Ziel ziet, dan zie je de Ziel van zuiverheid. Het is hoe onze 
Ziel zich instelt. Wit is een teken van helderheid, we zien helder.  
Als je goud zegt is dat wat wij herkennen als Totaliteit. En dit is wat je 

zult zien. Als je ziet in, wat ik noem, de aura van goud. Je hebt de Ziel 
van de Schepper aangeraakt. Het wit is de wisselwerking van 
zuiverheid van intentie.  

  
En hoe je verschillende kleuren ziet is een perceptie van je emotie ten 

opzichte van, of de interactie van. (2:42). Als je niet opgeleid bent, je 
bent niet in de positie gebracht van verschillende geloven volgens je 
eigen geloof, weg van geloof, dan had je moeten zien dat alle Profeten 
hetzelfde zijn. Maar de intentie was om met de STP, de Geest van de 
Profeten, om te gaan. Dus, verschillende kleuren toonden je 
verschillende intentie en begrip van wie ze zijn, wat ze zijn, wat hun 
intentie was. En degene die gunstiger is voor jou, daar zie je geen fout 
in. Dus je ziet? Dus, je kunt heel eenvoudig zien wat je zei, je emotie, 
interactie met je Ziel, en de STP en de andere STP.  

  
Als zij dezelfde afbeelding zouden hebben gemaakt als jouw Profeet, 

met de andere Profeten, zul je ze allemaal dezelfde kleur hebben 



gezien in de dimensie van de Ziel. Maar je hebt besloten, of vanwege je 
achtergrondkennis, zelfs jij zou een Jood kunnen zijn en Mohammed 
zien als een helder licht, en Mozes als rood of groen, het is wat je Ziel 
waarneemt met betrekking tot dimensie van lichamelijkheid.  

  
Mohammed voerde oorlog tegen de mensheid, en hoeveel mensen hij 

en zijn volgelingen hebben gedood, en ze doden nog steeds in de naam 
van de islam. Is niet gestopt. Hoe deed, Mozes hetzelfde. Hij ging, zelfs 
oorlog voeren tegen de mensen die hem opvoedden. (2:44). In de 
dimensie van STP.  

  
Hoe komt het dat je de ene in de ene kleur ziet en de andere in een 

andere kleur? Het is een perceptie van de emotie van de Ziel, wat ik wil 
zien, want wat ik geloof te zijn.  

  
Nog een vraag?  
Hallo, meneer Keshe. Wilt of kunt u herhalen wat we op de 20th deden 

om de Boodschappers te verheffen en ons met de Schepper te 
verbinden?  

  
K- Wat je deed, als je in de sessie was, is het beschikbaar stellen voor 

hen om te nemen. Dat is alles, je kunt het niet forceren. Je kunt het 
paard niet naar het water brengen en het dwingen te drinken. En als jij, 
of iemand van jullie in die sessie, de kracht van hun behoefte creëerde, 
of was, hebben ze ontvangen. Dus, je hebt toegevoegd, en dat 
toevoegen geeft verhoging, dat het uit die staat van doden brengt.  

  
En de Ziel van, de Geest van de profeten, is wat het communiceert 

met hun volgelingen, niet hun Ziel. (2:46). Hun volgelingen bevinden 
zich in de dimensie van lichamelijkheid. Dus het is de Geest van de 
mens, die met de Geest van de Boodschapper in wisselwerking staat, 
niet de STM die met de Ziel van de Boodschapper in wisselwerking 
staat, anders zou de mens volmaakt zijn geweest.  

  
En wanneer je een plasma van je verheft, wanneer dat hoger gaat, 

begrijpt, beseft, evolueert, en verheft. In het begrijpen van wat het 
gedaan heeft, fout was, en niet gedaan zal worden. Zo ook de Geest 
van Ayatollah Khomeini van Iran. Als je de Ziel van Mohammed verheft. 
Zo is het ook met de Joden. Het Joodse volk zal niet doden. Zo zal het 
ook zijn met de Christenen.  

  
Dit is de schoonheid van iets dat velen van jullie niet, misschien nooit 

begrepen hebben. En dat is, je noemt het, het Oude Testament en het 
Nieuwe Testament. Het toevoegen van een beetje van het verleden. 
Dus in feite, wat we zien het doden in de christelijke gemeenschappen, 



zoals Amerikanen, Britten en de rest, het is nog steeds gebaseerd op 
de regels van Mozes.  

  
Als je de structuur van de ziel van Mozes verheft in de Geestzijde, en 

Christus, dan zie je de verandering in de twee gemeenschappen. Zelfs 
als je de STP verhoogt, geeft en verhoogt, zal het de Christenen 
beïnvloeden. Omdat het een deel van hen is. En daarom zien we dit 
standpunt. Je noemt het Oude Testament en het Nieuwe Testament, 
(2:48). maar het is hetzelfde principe, dezelfde boodschap. Het andere 
is gedaan, de andere is geschreven door wat we wilden toevoegen, om 
het te maken. Maar in feite is het dezelfde. En als je het STP van Mozes 
verheft, verhef je ook het STP van de Christen, want het is hetzelfde, 
kwam van hen, hetzelfde bloed. Mohammed was van een andere stam.  

  
Dan begrijp je wat er vrijdag is gebeurd. En hoe je je verbond, hoe je je 

verhief, hoe je met elkaar omging. Ik hoorde sommige mensen zeggen, 
"oh, ik zag geen lichten." Betekent dat je niet op de kracht bent die zij 
hebben, die je zou kunnen toevoegen. Maar het ging zo snel dat je het 
niet eens voelde, omdat je op zoek bent naar het licht. Maar kijk, kijk 
een paar dagen later, welke verlichting je hebt ontvangen. Welke 
emotie van Mozes, of Jezus of Mohammed ontving je als antwoord bij 
het geven aan hen. Heb je iets meer begrepen? Was dat de gave van 
dankbaarheid in het verheffen van mij?  

  
Je moet begrijpen, miljard plus, sommige van hen op regelmatige 

basis, geven van hun ziel aan Christus, maar er is niets gebeurd. De 
mens is erger geworden in het doden.  
Miljoenen Joden  
naar de synagoge gaan, en thuis bidden, en hun hoofd tegen de Grote 

Muur slaan, in de naam van Mozes, maar er is niets veranderd. (2:50). 
Hetzelfde als met de Moslims, en hetzelfde met de Boeddhisten, en 
hetzelfde met de anderen. Omdat jullie niet de wat ik noem, 
frequentie, de kracht van de Profeten hebben gevonden om hen te 
verheffen. Ze zitten nog steeds in het slop van hun tijd.  

  
En je moet niet vergeten, op de dimensie van lichamelijkheid, voor de 

moorden die ze hebben gepleegd. Als je teruggaat naar wat ik zei over 
Hitler, dan wat ik zei over de Paus in het misbruik van kinderen. Hun 
ziel is zo laag, dat niets hen kan verheffen. Het is de eerste keer dat we 
dat toestaan, om de STP te verhogen van deze die zoveel gruwelijke 
misdaden hebben gepleegd.  

  
Je gaf, het was als dat hondenfluitje, het ging net voorbij, ze hoorden 

het niet, ze kunnen het niet ontvangen, is te hoog voor hen. Hun Ziel is 
verheven, het is op het hoogste wat het kan zijn, zoals de jouwe.  



Maar de STP-god ??helpt het. De Geest van deze Profeten heeft nog 
niet eens het niveau van het uwe bereikt, om ervan te ontvangen. 
Soms wenst de STP, de Geest, dat het op uw niveau was. Je hebt er 
geen gedood. Nu begrijp je waarom je verheft. Je kunt niet geven als je 
zwakker bent. Nu begrijp je waarom we dit proces inzetten. (2:52).  

  
Je wordt meer intellect, je wordt meer te begrijpen in de komende 

tijd. Waarom moet de mens omgaan met de ziel van hun (Profeet), 
waar ze in geloven en aan kunnen geven. Je zet toch geen kroon op de 
kroon van een koning? Maar je voegt de juwelen toe om beter te 
schijnen, om te laten zien dat het er is. Het was van ijzer, je zet er een 
diamant op, nu heeft het een waarde, en dit is wat het is. Dit is wat de 
mensheid steeds meer zal gaan begrijpen.  

  
Waarom moest je, waarom moesten we een sessie houden, het proces 

voor jou om een pad te vinden? En één van die paden was om altijd 
vrijgevig te zijn. En we vroegen je niet het aan je zoon te geven, we 
zeiden niet verhef je dochter, we zeiden niet verhef je hond. Verhef de 
STP van (de profeet van) waar je in gelooft. Want dat wordt je leidraad 
op het pad naar de Schepper.  

  
Alles wat je in deze sessies doet is een weg, een pad, de positie om te 

begrijpen om verlicht te worden, in de werking van het universum en 
het pad naar de Schepper waar we deel van uitmaken, waar je zelf als 
Ziel deel van uitmaakt. Ik ben alles en alles is mij, en binnenin. (2:54). En  
op een bepaalde manier, omdat ik binnenin ben, ben ik in van alles. Ik 

sta in wisselwerking met alles, en als het in mij is, is het hetzelfde.  
  

In de volgende sessies, als stap voor stap de verheffing van de 
lichamelijkheid van de Ziel van de Boodschappers komt, zul je merken 
dat jullie je klaarmaken, zij zich klaarmaken, en de hele structuur.  

  
Niet alleen de mensheid, maar het universum en Unicose komt in de 

nieuwe richting. Wat jullie doen, waarvan jullie je niet bewust zijn, in 
deze sessies, is, dat jullie je niet verbinden met de STP van de Profeten. 
Tegelijkertijd, omdat je Ziel dynamisch is, het bestrijkt elke richting van 
de velden van het universum als een bol, heb je al interactie met de 
Ziel van de  
dingen in andere dimensies en andere krachten geschapen zonder 

dat je het weet. Weer dat hondenfluitje. En dit is wat het proces is, en 
dat is wat wij zijn.  

  
Nog een vraag?  

  



Vraag: ... Waar of hoe zie je het licht? Ik heb niet in de ogen ervaren, 
maar gouden en warm licht dat in en vanuit mijn borst en naar buiten 
straalt in mijn armen en om mij heen. Is dat het juiste licht?  

  
K- Wie zegt dat? Is dit de positie waar de STP en de STM komen? 

(2:56). Toen we het er eerder over hadden, hield je je hand uit en zag je 
het licht. De hand is de STP en de STM creëert in die positie het licht. 
Misschien heb je dat punt bereikt.  

  
Als je een gouden licht ziet, is het een zuiver licht. Het is een interactie 

van de Ziel in de dimensie van de mens. En je hart maakt deel uit van 
dat proces waar de interactie van de velden komt. De emotie zit in het 
hart, en de lichamelijkheid zit in de hand.  

  
Jaren geleden kreeg ik van een van de Kenniszoekers te horen dat 

mijn aura alleen goudkleurig is, ze zien niets anders. En ik zei, je weet 
niet diep genoeg. Want ze zouden hun eigen Ziel ook als een gouden 
kleur moeten zien. Dan begrijp je meer van het scheppingsproces en 
de verheffing van de kennis.  

  
Nog een vraag?  

  
V: Irmgard gaat verder, als mijn geheugen niet goed werkt, is dat dan 

omdat een deel van mij weerstand heeft? Of als ik problemen heb met 
de computer, (2:58). of telefoon om verbinding te maken met speciale 
sessies, of ik word niet op het juiste moment wakker of slaap er 
doorheen?  

  
Dat is de dimensie van lichamelijkheid. We hebben een beetje ?? .  

  
De mens moet zich meer en meer realiseren dat hij twee levens leidt. 

Eén in de dimensie van lichamelijkheid, en één in de dimensie van het 
universum. Moet je wakker worden om naar het onderricht te 
luisteren? Of maak je contact met de ziel van de kennis tijdens het 
onderricht?  

  
De universele mensen hebben geen radio, of een mobiele telefoon om 

te luisteren, maar ze krijgen de kennis door de geest van de verheffing, 
het delen. En dat heb ik al vaker gezegd, als we onderwijzen, 
onderwijzen we voor het universum, niet alleen voor de mens. De mens 
kijkt naar zijn fysieke kant, de leer van de Ziel die gaat, bereikt hun Ziel.  

  
Toen ik dit op 40-jarige leeftijd accepteerde, kende ik de uitdagingen 

in de fysieke dimensie. De vervolgingen, de druk en al het andere. Maar 
het was het waard, want ik bereikte alles wat de mens in het fysieke 
leven kon bereiken. En op dat moment raak je onthecht.  



Een kenniszoeker schreef me vanmorgen, weet je dit kost zoveel en ik 
kijk een paar honderd dollar, we zetten er miljarden in, we zetten de 
levensduur van duizenden jaren. Dan zien we de scheiding en de 
waarde van de man. (3:00). En je begrijpt dat je aan beide kanten van 
het hek moet leven, één als man, en één als leraar.  

  
In de komende tijd zullen sommigen van jullie, sommige van jullie 

Zielen die positie bereiken en de leraren worden. Dan zal wat je als 
cyclus van de mens hebt doorgemaakt, je begrijpen hoe je de burgers 
van het universum die op dat punt komen, moet behandelen. 
Wanneer je hen tegenkomt, om hen het begrip van de Totaliteit bij te 
brengen.  

  
Onderricht houdt nooit op, en een cyclus van de evolutie van de 

velden van de Schepper om nieuw leven te scheppen zal nooit 
stoppen, dat is onmogelijk. En in dat proces is er altijd behoefte aan 
leraren. Kies je er dan voor om kleuteronderwijzer te worden? Of kies je 
ervoor om professor te worden aan de universiteit en het afstuderen 
van het ras? Dan besluit je, ik spreek tot hen in de taal van de "dudu-
gaga," of ik spreek tot hen in algebraïsche getallen, en cijfers, en 
filosofie. Je probeert een kleuter "gogu gaga" te leren, je hebt evenveel 
succes als dat je een kat iets anders leert.  

  
Dit is de schoonheid van het begrijpen, en hoeveel je begrijpt is het 

volgende niveau van wat je noemt, progressieve evaluatie, en 
verheffing. En het mooie is, wij zijn, en ik blijf het zeggen, tot jullie 
allemaal op een dag begrijpen, dat wij geen religie zijn, (3:02). wij zijn 
niet de zoveelste profeet. We zijn hier om de profetieën te laten zien, 
wat we gemaakt en gedaan hebben, dat brengt geen hypocrisie in het 
begrijpen van de Totaliteit.  

  
In deze systemen die we hebben, kun je deze velden creëren, de 

kracht van de Ziel van elk van de Profeten uit het verleden. En omdat je 
ze gecreëerd hebt, kom je met ze in contact, en kun je ze zien, je kunt 
ze begrijpen. En dan kun je hen de vragen stellen: "Waarom deed je 
dat?" Had je de ziel van mevrouw zo en zo in Sidney nodig, dat was 
precies de juiste kracht om je naar het omslagpunt te brengen, dat je 
nu tegen je volgelingen kon zeggen, niet doden? Leg je nepkronen 
neer en word zoals de anderen.  

  
Niemand van jullie weet op welk punt welke van jullie Zielen dat 

kantelpunt creëert, of wat wij noemen, niveau voor verheffing van de 
fysieke ziel of Geest van de  
Boodschappers uit het verleden, dan veranderen zij in het kantelen de 

anderen.  
  



De Joden hebben hun hoofd tegen de muur geslagen voor hoeveel, 
Grote Muren, hoeveel jaren? Hoeveel moslims hebben rond de Zwarte 
Steen gecirkeld? En het is zo zwart als hun hart. En de rest. Hoeveel 
christenen hebben de bedevaart gedaan, lopen van de ene plaats naar 
de andere in Zuid-Frankrijk, en Noord-Spanje en ze zijn nooit ergens op 
bedevaart geweest. (3:04). Je moet dat in je ziel doen en dan vind je 
het.  

  
En nu zijn er technologieën die je laten zien wat het is, hoe het is. We 

kunnen het meten, we kunnen het zien. Dan wordt het uit de 
theologie, het wordt wetenschap, het wordt kennis. En kennis brengt 
verheffing. En dat is wat we doen. We creëerden via een systeem de 
kracht dat je op een bepaald moment instantaan met de Ziel van de 
Schepper kon communiceren, allemaal in één keer.  
We zagen de Ziel van Rick niet boven of onder de anderen tijdens de 

interactie met de Ziel van de Schepper. Hij maakte deel uit van 
allemaal hetzelfde. En dat is wat de man zal leren. Wees nederig om 
hetzelfde te zijn, en dan word je nederig genoeg om te begrijpen dat je 
eigenlijk niets weet in vergelijking met de Kennis van de Schepping.  

  
Nog een vraag?  

  
V: Dean... Dus je bent vandaag erg diep gegaan, je hebt het Ziel aspect 

aangeraakt. En voor veel mensen die... Ik heb deze week contact 
opgenomen met een paar mensen, en ik weet dat velen van hen 
gloednieuwe informatie zullen krijgen. Dus dat zal op een fysiek niveau 
zijn, en zij zijn in een wereld die in, (3:06). Ik wil niet in detail treden over 
de omstandigheden die...  
of aanwezig zijn in het moment. Ze zijn zich er echter niet van bewust. 

Dus op Zielsniveau weten we dat zij deze kennis hebben aangeraakt en 
de veldsterkte hebben ontvangen. Hoe, waar is de kennis, waar is de 
Stichting in het huidige moment dat we dit naar de massa hebben 
kunnen brengen, zodat de hele planeet deze kennis ontvangt, het 
begint te interageren met deze kennis?  

  
K- De ziel van ieder mens op deze planeet is in contact gekomen met 

de kennis. Want zodra je het onvoorwaardelijk deelt, wordt het 
ontvangen. De lichamelijkheid is, de STP is een andere dimensie van het 
leven, die hier is.  

  
En ik zei altijd, het duurde een paar honderd jaar voordat Christus een 

aantal volgelingen vond die zijn Geest begrepen, Ziel. Omdat hij geen 
zwaard in zijn hand nam. Het duurde een paar jaar met het zwaard en 
het doden voor Mohammed. Ook al was het een nepleven, mensen 
hebben nog steeds de beelden in de achtertuin waar ze tot bidden. En 



we zagen hetzelfde bij Mozes, en we zien nog steeds hetzelfde bij de 
Boeddhisten.  

  
Maar in de leer van de technologie zien we fysiek miljoenen 

volgelingen in zeer korte tijd. Maar als zielenwijsheid hebben we de 
totaliteit van de STM bereikt. Dus, maakt het uit of CNN besluit, (3:08). 
of BBC besluit om over de Keshe Foundation te praten of te laten zien? 
Wij zijn de kolen die van binnenuit branden. Wanneer het vuur komt, is 
niet relevant.  

  
Vraag: Ik heb veel interacties opgemerkt meneer Keshe. Ik heb veel 

Gans, en veel, zoals u weet, gereedschappen die ik heb ontwikkeld en 
gedaan via uw leringen, en ze zijn allemaal bij mij aanwezig. En ik heb 
gemerkt dat interacties hier in mijn emoties of mijn omstandigheden 
om me heen een directe invloed hebben, in heel kleine dingen soms. 
Maar bij interactie op het volgende niveau, vallen de kleine dingen je 
op. En ik weet dat dit dan omhoog escaleert.  

  
En dus, de planeet zelf, is dit nog steeds diep verbonden met het 

bewustzijn van de mensheid en reageert het op zijn, de manier waarop 
het bijdraagt aan de veldsterkte op dit moment? Voelt de planeet dit?  
K- Wat bedoel je?  
V: Trilt de planeet? Is de planeet zich bewust van de bedoelingen van 

de mensheid?  
K- Iets wat ik al eerder heb gezegd, en sommigen van jullie misschien 

al eerder hebben gehoord, en sommigen niet. Jullie hebben op een 
specifieke manier de hele planeet met elkaar verbonden, als 
Kenniszoekers. Het is gedaan op een zeer subtiele manier, maar het is 
gedaan in een verbinding met jullie allemaal in beide dimensies, (3:10). 
fysiek en het niveau van de Ziel, of emotie.  

  
En dat is, we delven koper, laten we zeggen, in Iran. Dit koper wordt 

verkocht op de internationale markt. Het is hetzelfde tonnage. Het 
gaat, laten we zeggen, naar China. Chinezen hebben er dingen van 
gemaakt, staven, wat dan ook. En deze zijn verkocht over deze planeet 
in elk land ter wereld. Sommige zijn veranderd in platen en draden, en 
wat dan ook. Sommige van hen andere dingen in een ander land, maar 
van dezelfde mijn.  

  
En jullie Kenniszoekers in verschillende delen van de wereld hebben 

er een deel van gekocht, en jullie hebben er Gans van gemaakt. En 
jullie hebben het in flessen, en jullie hebben het in MaGravs, jullie 
hebben het in allerlei vormen. Dus jullie zijn nu allemaal op een of 
andere manier met elkaar verbonden, waarvan jullie je niet bewust 
waren. Omdat, zodra jullie met elkaar in contact kwamen, het 
begrijpen van die materiestaat nog steeds als een plasmatoestand, als 



een atoom. (3:12). Dus, in zekere zin, door jullie de Gans van CO2, de 
Gans van Zink, de Gans van Cu te laten maken, hebben we die 
interactie van jullie samen gemaakt, met de Cu in de dimensie van P, 
met de Zink in de dimensie van de emotie en de Ziel.  

  
Dus, misschien voor de eerste keer, begrijp je dat jullie allemaal met 

elkaar verbonden zijn. Het Zink uit Zimbabwe, of Zuid Afrika, of ergens 
anders, heeft de hele planeet bereisd en in verschillende delen. En 
sommigen van jullie hebben verschillende dingen gekocht, en 
sommigen van jullie hadden geen geld om de zinkplaten te kopen, 
jullie konden er niet aan komen, of de koperdraad die jullie niet konden 
krijgen. U stripte de draad van de kabels van uw lamp of wat dan ook, 
waarvan we weten dat veel mensen dat deden. En het kwam terug van 
dezelfde bron 20 jaar geleden, 50 jaar geleden.  

  
Dus, zonder dat jullie het weten, hebben we jullie allemaal verbonden 

in een veldsterkte. Nu, is het aan jou om je bewust te worden van deze 
verbinding. En voor ons is het om deze verbinding aan te boren. En we 
zijn ermee begonnen.  

  
Vraag: Meneer Keshe, veel Kenniszoekers, we zeggen dat we nu 

allemaal verbonden zijn. Dus veel Kenniszoekers zullen veel 
verschillende emotionele ervaringen hebben? En sommigen zullen iets 
ervaren op het niveau van de Ziel en op dat niveau samenwerken. En 
sommigen zullen nog steeds de STP hebben, zij zullen daar nog steeds 
interacties hebben.  
En dus als we ons allemaal verbinden, (3:14). ontvangen we dan 

emoties van anderen die zowel uit de fysieke als uit een Zielsdimensie 
komen?  

  
K- Ja, natuurlijk doe je dat. Je kocht de koperdraad, je kocht de 

zinkplaat, wat verwacht je? Je hebt het gemaakt? Natuurlijk. Zie je, ik 
liet je erin lopen, en ik liet je er helemaal omheen lopen zonder dat je 
het merkte. Ik heb je verbonden met iedereen in ?? de stroom. Jullie 
kochten en maakten allemaal Gans's. Zonder te weten besmette de 
liefde tussen jullie allemaal met elkaar. Begrijp je het nu?  
Ja, meneer Keshe. Dus dit proces, wat betekent het? Waar gaat het 

om? We weten dat we, de mensheid willen verheffen. We weten...  
  

K- Je verheft de mensheid niet, je verlicht de mensheid. V:  

We gaan de mensheid verlichten, oké.  

K- Het is een groot verschil. Ze begrijpen het, als je het laat begrijpen. 
Als je het beschikbaar maakt. Wanneer je het schenkt en het geschenk 
wordt geaccepteerd.  



  
V: En is dat. Dat geschenk Mr. Keshe, is dat ontvangen door iedereen, 

in een keer?  
  

K- Het is beschikbaar, het is beschikbaar. (3:16). Je hebt de Gans's 
gemaakt. U maakte de Gans's met de bedoeling om mijn pijn te helpen. 
U maakte de Gans's en u verspreidde ze over de stad, in de meren en de 
rivieren. Je maakte het beschikbaar voor je fysiek, voor de STP, je maakte 
het beschikbaar voor de rest van de mensen. Het is aan hen, of ze het 
nemen of niet. Je kunt het niet afdwingen, maar het is beschikbaar als 
ze het willen nemen.  

  
De cyclus, wat we vanmiddag op een zeer krachtige manier proberen 

te doen, door een van de Kenniszoekers in Linz te brengen, gaat niet 
gebeuren. We weten dat de kans daarop misschien 5% tot 10% is. Het is 
het ontwikkelen van het volledige spectrum van de kennis, dat ons 
systeem en onze technologie onze Kenniszoekers, die het aan het 
bouwen zijn, laat begrijpen, om naar de volgende stap te gaan.  

  
Het is heel vreemd, ik zit en kijk. Alle stukjes van de puzzel liggen op 

de tafel in het lab, voor de mens om de Ziel van de Schepper te 
ontmoeten. Maar onze kenniszoekers zijn niet geëvolueerd om het te 
begrijpen. Dus, we schuiven stukjes hier, stukjes daar, ze zien een 
resultaat, dan gaan we naar de volgende stap. Want het is belangrijk 
voor hen om het te begrijpen. En dan kunnen we naar de volgende 
stap. (3:18). De evolutie in de kennis is enorm. Wat wij met onze 
Kenniszoekers in het lab hebben bereikt, zal tientallen jaren duren 
voordat de slimste professoren in de meest geavanceerde 
natuurkundige universiteiten het begrijpen. Maar ze worden begrepen 
door de leek. Door de man die geen kennis heeft. Maar hij wordt stap 
voor stap verlicht. Hij is nog nooit in de wereld van de natuurkunde 
geweest, en ze bouwen de meest geavanceerde ruimte... technologie 
van het universum. Het is verbazingwekkend als ik naar ons lab kijk.  

  
We hebben één man die kennis heeft, die begrijpt, en het duurde 

even voor de anderen, en geleidelijk aan worden ze verlicht om het 
werk van het Universum te begrijpen. Het is verbazingwekkend hoe de 
processen verlopen, hoe ze zich ontwikkelen.  

  
V: Zo dicht bij de kern, meneer Keshe, hoe reageren die zielen daar?  
K- Wat bedoel je?  
V: Die Zielen moeten wel heel zuivere Zielen zijn om zo dicht bij de kern 

te kunnen zijn...  
  



K- Ik heb een hele slechte gewoonte, die ik al heel lang heb. Een zeer 
goede gewoonte. Ik ben geen eenzame drinker, zoals je dat in het 
Engels noemt. Ik ga altijd met de vrienden. En jij...  
ken de Engelse gewoonte, je komt altijd met je vrienden, pub, 

dezelfde vrienden in dezelfde pub, of je gaat daarna naar een andere 
pub. We komen met deze zielen. We komen met deze Zielen. (3:20).  

  
Vraag: Deze zielen, meneer Keshe, die hier bij u aanwezig zijn, helpen 

de mensheid te verheffen en te verlichten. Worden zij de leraren die 
naar andere plaatsen verhuizen en daar onderwijzen?  

  
K- Zie je, wij komen met de Zielen, maar soms raken de Zielen te veel 

verstrikt in de Geest, en het leven van de lichamelijkheid (P), en we zien 
ze verdwijnen in de dimensie van P, maar de Ziel blijft voor de volgende 
cyclus.  

  
Dit is de manier waarop het leven is, en het leven van, progressief 

leven komt. We komen met de Zielen. En ik zei altijd, het is nooit "ik", 
het is wat we doen, het is een ??paar van ons komen. Het is een missie. 
Het is iets, ieder komt, doet zijn deel, en gaat weg, en doet een ander 
deel, en de volgende komt. Maar de cyclus van leveren komt met de 
specifieke Zielen waarmee we gekomen zijn. Zij zijn de technici, dit zijn 
de mensen die weten hoe ze moeten leveren. En ieder heeft zijn eigen 
werk in zijn eigen patroon.  

  
En er komt een punt dat ze hun werk voltooien, en de Ziel van kennis 

en werk zal ?? zijn. En je ziet de man weer terug. Ik heb dat bij vele, vele 
van hen gezien. Ik weet wanneer de Ziel is vertrokken, ik weet waar ik 
mee te maken heb is de man. Het is de progressieve ontwikkeling. 
(3:22). En dat is alles wat het is.  

  
Als je een huis bouwt, krijg je de loodgieter, je krijgt de metselaar, de 

metselaar komt en doet het metselwerk, en als hij klaar is, ook al is hij 
een vriend, hij woont naast je, hij is nog steeds een metselaar, maar zijn 
werk is klaar. En dan krijg je een vriend, wiens andere buurman 
loodgieter is, hij komt. Als hij klaar is met loodgieten is hij klaar, het 
heeft geen zin omdat hij het loodgieterswerk heeft gedaan. Begrijp je? 
En zo is het. We kwamen goed uitgerust deze keer. Nou, goed 
uitgerust.  

  
Vraag: Dus de situatie die we hebben, nogmaals, ik ga terug naar de 

fysieke kant met de omstandigheden die zich voordoen. De verlichting 
van de Zielen van de KS brengt collectief een positie dat de 
omstandigheden op deze planeet zullen verbeteren?  

  



K- Ja, het is niet meer deze planeet. We hebben te maken met het 
plasma, dus het is universeel.  

  
Tot nu toe kon Mohammed spreken tot wat zoveel mensen als zijn 

stem konden horen. Wie het ook hoorde, ging en zei tegen iemand 
anders wat hij hoorde. En het werd een "Chinees gefluister." Koran is 40 
jaar na Mohammed geschreven. Een deel ervan is van de eerste 
mensen die de stem hoorden, en een deel ervan is van ?? Hadees, 
waarvan gezegd werd.  

  
Deze tijd is met de Ziel. Als je spreekt, horen alle Zielen de boodschap, 

(3:24). dwars door het universum. Er is geen "Chinees gefluister" in het 
midden. Het hangt ervan af wat je besluit te horen, en wat je besluit te 
fluisteren. Zo simpel is het.  
Er is niet meer, alleen mensen die hier zijn als Kenniszoekers, krijgen 

de kennis van vandaag. Elk wezen op deze planeet, op het niveau van 
de Ziel heeft de boodschap gehoord. En ieder wezen buiten deze 
planeet, omdat het is toegevoegd aan de kennis van het centrum, wat 
ik heb uitgelegd. Dus nu is het de kennis, en iedereen kan er toegang 
toe krijgen.  

  
En de Boodschappers van de toekomst, leraren van de toekomst, 

zullen mensen, of wezens laten zien waar die referentie voor deze 
kennis is. Dan hoeven het geen Chinese fluisteraars te zijn. Je wilt het, 
het is op deze kracht zoiets, je kunt het. Het is alsof ik je leer, je vertel 
over schreeuwen, en je vertel over huilen, en dan leer ik je hoe je die 
emotie in je kunt creëren, die je laat huilen en laat zien dat je huilt. Je 
moet die emotie creëren om die traan te creëren.  

  
Vraag: Dus zal ... als dit plaatsvindt, als dit nu de positie is, is er iemand 

naar voren gekomen die deze veldkracht, deze kennis, dit vermogen 
heeft om aan te boren en er deel van uit te maken. Dus iedereen kan 
zichzelf verhogen en meer worden, deel worden van de schoonheid in 
plaats van... (3:26).  

  
K- Natuurlijk, het is maar hoe je beslist, wat je beslist.  

Collectief of individueel, meneer Keshe?  

K- Hoe dan ook. Je kunt niet iedereen dwingen te zijn wat jij bent, 
anders zou de Schepper één ras hebben geschapen, en zouden het 
allemaal dezelfde zijn, kopieermachines in de rest van het universum. 
Diversiteit en de keuze van diversiteit is de schoonheid van de 
Schepping.  

  



Je bent Brits, je bent opgegroeid met fish and chips op zondag. Als je 
naar Oostenrijk komt, eet niemand fish and chips zoals jullie. En 
niemand eet patat zoals de Engelsen. Maar u bent nog steeds een 
Engelsman in New York, zoals u het noemt. Heeft het je veranderd? Of 
bent u erin geslaagd de schoonheid van een zondagse lunch met het 
gebraad te laten zien aan de Oostenrijkers, en hebben ze ervan 
geproefd? Zouden ze weer voor een zondagse lunch kiezen zoals de 
Britten dat doen? Maar zouden ze het maken zoals u, en niet om hun 
smaak? Begrijp je dat? Het is hetzelfde.  

  
Jij brengt het en zij voegen er hun eigen smaak aan toe. Maar in 

wezen is het nog steeds een zondagse lunch. Toen we besloten om de 
februari sessie te doen, Dineren met de Schepper, zei ik, nee, vrijdag is 
een erg moeilijke tijd, mensen werken. Op zondag nemen de meeste 
plaatsen in de Westerse wereld, niet noodzakelijk in de Islamitische 
wereld, een zondag vrij. Maar de meerderheid van de naties nemen 
een zondag vrij. (3:28). Zelfs sommige Islamitische naties sluiten op 
zondag. Het is dus een goed moment om mensen samen te brengen 
en samen te brengen, en hen in vrede te laten eten en de kennis met 
vrede te laten opdoen. De februarizitting is een van de kleurrijke in 
kennis en wetenschap voor jullie allemaal.  

  
V: Mr. Keshe. Dus ik was geen deelnemer aan de laatste op de 20th . Maar 

ik had wel een ervaring, ik weet niet of u wilt dat ik daarover spreek. Maar 
ik had zeker het gevoel dat ik Ik heb het laten vallen toen het plaatsvond. 
En ik verbond mijn gedachten en intenties. Ik voelde,  
Ik had veel ervaringen met, het leek alsof beelden en 

multidimensionale dingen in mijn gedachten kwamen, intenties, in 
mijn ... op het oog op zielsniveau, niet op het fysieke oog. Dan had ik 
fysieke interacties op mijn lichaam waar ik dezelfde interacties had als 
toen ik een deelnemer was. In feite leek het intenser. En ik was er niet 
mee verbonden met een koptelefoon of zo. Deze keer was ik gewoon 
mezelf als mens die er gewoon ?? liet zijn.  

  
Maar ik voelde het zeker en het was erg krachtig. Het voelde heel erg 

verbonden. En de Ziel verbond zich, maar ik weet dat de STP een 
inhaalslag moest maken, omdat het de neiging had om, op sommige 
momenten, je weet wel, wanneer je volledig blanco wordt, of 
bewusteloos, veronderstel ik. En dan zijn er momenten dat ik 
terugkwam, dat ik zeer, zeer bewust was. (3:30). En een deel ervan. Dus 
het was een interessante ervaring, dat is zeker.  

  
K- Oh, ja. Het is gewoon, als je eenmaal verbinding hebt, maak je een 

verbinding. Als je de weg weet kun je altijd verbinden.  
  



Ik ben als een klein kind dat weet dat hij een nieuw speeltje krijgt, 
wacht tot het komt en precies weet hoe hij het gaat doen. Ik heb er 
eerder mee gespeeld, nu wil ik weten of dit speelgoed hetzelfde is als 
het speelgoed waar ik eerder mee speelde. En dat speeltje is er voor 
vanmiddag.  
Transmutatie en transport is een leven van miljoenen jaren, maar nu 

zullen we zien of deze versie ervan vandaag werkt voor de mensen.  
  

Is de opwinding hetzelfde? Is de volwassenheid van de mensen die 
het doen hetzelfde als vroeger? Ik zat gisteravond te denken, het is 
gewoon een vreemde manier van denken. Maar, we komen met de 
Zielen, of je hebt hetzelfde gedaan voordat ze het weten. Je gaat 
gewoon kijken of het net zo goed is als voorheen, of er deze keer een 
verbetering op zit. En wachten op dat speelgoed om te zien of het een 
upgrade heeft gekregen ten opzichte van vroeger. Waar de laatste 
miljoenen jaren geleden ergens anders is gemaakt, en de upgrade 
versie voor de mens is hetzelfde als we eerder ergens anders hebben 
gedaan. (3:32).  

  
Deze levert wat het moet leveren, omdat het de vorige keer niet op de 

juiste manier werd gedaan. Dus we leren ervan, herontworpen en 
gedaan op de manier, dat de gebruikers het kunnen gebruiken, met de 
juiste handleiding. Het is interessant hoe, wat we zien met het nieuwe 
speelgoed. Ik heb het gezien, ik zag het in elkaar gezet worden, 
ontwikkeld en het hele begrip gedaan. Nu zie je het speelgoed om 
mee te spelen.  

  
Als het systeem doet wat het moet doen, dan krijgen jullie een 

geweldige februari diner sessie. Vergeet niet, ik verberg iets in de 16th . 
En op de 19th van februari (december ??) sessie, op maandag. Als je er 
naar kijkt, is het het patroon van wat we doen in januari, februari, maart 
en de rest. Verslaving, we serveerden het eten, en andere onderdelen. 
We reisden.  

  
Dus, wat we opzetten, is wat komen gaat. Sommigen van jullie waren 

erbij. En wat komt hierna? Zoals een kenniszoeker zei, ik voelde de 
mango, ik proefde het, ik voelde de vertering ervan in mijn systeem, en 
ik voelde, niet het consumeren ervan, het verteren ervan. (3:34). En 
laten we zien wat vandaag, en in de toekomstige dagen, brengt.  
V: Ja, ik heb dat zelf meegemaakt meneer Keshe met dit, met de 

toevoer. Dus ja, ik begrijp het. Ik heb momenten dat ik plotseling heel 
veel honger heb en eet. Het is veranderd, mijn eetlust is veranderd. 
Het is heel vreemd.  

  
K- Je eet van Gans, in zekere zin, zonder het te 

weten. V: Ik denk, misschien. Ja.  



  
K- In de test van de 19e deden we veel dingen op de achtergrond om 

de interacties te zien. Wanneer je naar deze sessies komt zoals de 20th , 
blijf ik volledig alert in en opereren, en monitoren met ons team terug 
in de labs, of ergens anders, om dingen te monitoren. Om te zien wat 
het resultaat is, wat is de lichamelijkheid, wat is het gedrag van de 
man, een collectieve man.  

  
Vergeet niet, op de 20th hadden we meer dan 100 rassen, 

nationaliteiten en religies. Dus, het was de beste mix die we konden 
krijgen. In de toekomst, zullen jullie er meer van hebben. We hadden 4 
"Passagiers van het Universum" bij ons op de vrijdag sessie. En je kon 
ze zien springen. Het maakt deel uit van de structuur. (3:36). In de 
komende sessies, wanneer we meer Passagiers van het Universum bij 
ons hebben. Het gedrag tegenover de mens verandert ook. Er was 
geen respect voor de mens voordat we begonnen te onderwijzen. Nu 
zal de mens gerespecteerd worden vanwege de liefde voor de 
Schepper. Als hij al zijn geweld stopt.  

  
V: Dat wens ik meneer Keshe. Dank u wel meneer Keshe.  

  
K- Ik wens het niet, ik weet het. Ik wens het niet, ik weet het. We zullen 

zien hoe laat, hoe het komt.  
  

V: Dank u voor uw schoonheid, meneer Keshe. Hartelijk dank voor het 
beantwoorden van mijn vraag. K- Ik hoop u volgende week te zien.  
Ja, dat zal je doen. Dank u, meneer Keshe.  

  
K- Nog een andere vraag, of zullen we het de dag noemen? Het is 

bijna twaalf uur, twaalf zevenendertig.  
  

R: .. Enkele snelle vragen die je misschien kunt beantwoorden.  
  

Q: .. Kan alleen as natuurlijke Nano coating werken voor MaGrav power 
unit? Zo, kunnen zij de natuurlijke as in het Nano deklaagproces 
gebruiken?  

  
K- Ze mogen alles gebruiken wat ze willen. Je kunt alles gebruiken 

wat je wilt. Je maakt gewoon verschillende sterkte van de lagen, 
compactheid van hen allemaal, wat je noemt, een ruimte tussen hen. 
Dat is alles. Het is hetzelfde koper.  

  
Nog een vraag? (3:38).  

  
V: ... Is tabak roken slecht?  



K- Hangt ervan af. Wat doet het met je? Op een dag zal ik lesgeven, ik 
zal uitleggen over het roken, en de interactie met de STM. Wetende 
dat de STM achter in je keel zit, dichter bij dan je maag en je hart. Wat 
doe je, welke energieën geef je voortdurend aan je Ziel als je rookt. En 
dan, is het roken een psychosomatische aandoening? Op een dag zal 
ik hier les over geven, want we hebben om het te doen. En dan zullen 
we zien of iemand het aanraakt. En waarom zou met zeker Gans's 
combinatie man rook stoppen.  

  
R: Ok, heel goed. Daar kijken we naar uit.  

  
Vraag: Hoe meet men de sterkte van een plasma in een draaiende 

pingpongbal?  
  

K- Je koopt een machine. Of je maakt een ander plasma draaiend, of 
vaste positie, om te zien welke conditie, welke uitkomst je krijgt, en je 
begint het in kaart te brengen. (3:40). Je moet twee dingen leren. Tot 
nu toe is al het meetgereedschap dat we hebben een materietoestand. 
De Kenniszoekers in de toekomstige tijd moeten technologieën 
ontwikkelen, die het ware veld van het plasma meten, niet in de 
materietoestand, door het plasma zelf te gebruiken.  

  
Zullen we het voor gezien houden?  

  
R: Ik wilde net zeggen, hebben we tegenwoordig apparatuur, 

meetapparatuur om dat te doen, of is dat voor de toekomst?  
  

K- Het is voor de toekomst. Op dit moment hebben we bepaalde 
nummers ontwikkeld. Het duurde twee jaar om het te ontwikkelen. 
..Een van de beste manieren voor u om te begrijpen hoe u 
meetinstrumenten voor plasma maakt is, gebruik een referentie. En 
maak bijvoorbeeld de eenvoudigste, want je bent een waarnemer van 
een gebeurtenis.  

  
Maak bijvoorbeeld in één keer een grote hoeveelheid CO2. En houd 

het volledig geïsoleerd van elke interactie, in een bepaalde positie. En 
als je wilt meten, neem je er een monster van, doe je het in het glas en 
zet je het bij een andere Gans. (3:42). En kijk hoe het van kleur 
verandert, hoe het de ruimteopening verandert. Als je nauwkeurig 
genoeg bent, dan begin je meetinstrumenten te bouwen door de 
interactie van de velden van Gans. En je hebt een solide, volledig, altijd 
hetzelfde referentiepunt in de Gans. Verandert de kleur, verandert het 
ruimteverschil, verandert de andere kant van kleur, omdat het nu 
geeft?  

  



Mettertijd zal het gemaakt worden. Het is net als, weet je, wanneer je 
voor een rijexamen gaat, en ze testen je op alcohol, ze hebben een 
maatstaf, deze hoeveelheid alcohol maakt zo'n geluid of zoiets. Je zult 
zoiets vaststellen met Gans, de interactie van de Gans.  

  
Nog een vraag? Of houden we het voor gezien?  

  
Alstublieft, degenen die de website van de Keshe Foundation 

bekijken. We proberen het vandaag op te zetten, met betrekking tot 
de Compact Units, met betrekking tot de Head Units, en met 
betrekking tot de Gans'en. En degenen onder u die welzijnsproblemen 
hebben en teruggaan, we houden de lijnen in de gaten.  
allemaal. Het maakt niet uit aan welke aandoening je lijdt. We kregen 

instructies voor samenwerking te accepteren. Omdat het bijdraagt aan 
onze kennis voor de toekomst. En onze acceptatie dat we dit naar de 
artsen sturen voor ze te analyseren. Maar zorg ervoor dat voordat je dat 
doet, alles er klaar voor is, dat we niet terug hoeven te komen, en, 
(3:44). "oh, ik kan dit niet doen." Jij doet jouw deel, we hebben al een 
overeenkomst met ?? jouw deel. Hoeveel gevallen? Dat kan ik je niet 
vertellen. Misschien 10, misschien 50, misschien 100, misschien twee. 
Maar we proberen een standpunt in te nemen dat degenen onder u 
die het nodig hebben, die het willen en kunnen doen.  

  
Hartelijk dank. En we zien u volgende week. We hebben misschien 

een verrassing voor u volgende week, en we zullen zien hoe het gaat. 
Dank je wel, Rick.  
Oké, dank u meneer Keshe. U heeft altijd verrassingen voor ons. Dus, 

we kijken er naar uit.  
K- Laten we zien wat er 
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